
• www.konyayenigun.com• 23 HAZİRAN 2025  PAZARTESİ            • 5 TL

KONYA, TÜRKİYE’NİN LOKOMOTİFİ
Müstakil Sanayici ve İşadamları 
Derneği (MÜSİAD) Konya Şube 
Başkanı Osman Ulular, Yenigün 
Gazetesi’ne özel açıklamalarda 
bulundu. Konya sanayisi, iş dünyası 
ve hedefleri hakkında önemli de-
ğerlendirmelerde bulunan 
Osman Ulular, “Konya, her 
zaman Türkiye’nin loko-
motif şehirlerinden biri 
olmuştur. Son 5 yılda ya-
şanan küresel ekonomik 
dalgalanmalara rağmen 
Konya, özellikle sanayi 
ve ihracatta istikrarlı 
bir büyüme sergiledi” 
dedi. 

YÜKSEK TEKNOLOJİLİ ÜRETİM MERKEZİ 
Ulular, “Kısa vadede üyelerimizin ihtiyaçlarını daha 
yakından dinlemek ve çözümler üretmek için saha 
ziyaretlerini artırıyoruz. Orta vadede, sektörel analiz 
raporları ve yurtdışı ticaret heyetleriyle B2B programları 
düzenleyerek ihracat kapasitemizi geliştirmek istiyoruz. 
Uzun vadede ise Konya’nın yüksek teknolojiyle üretim 
yapan, uluslararası pazarlarda söz sahibi bir üretim 
merkezi haline gelmesi için altyapı ve vizyon çalışmaları 
yürütüyoruz” diye konuştu. n HABERİ SAYFA 2’DE

Dünyaya açılan 
merkez olacak!
MÜSİAD Konya Şube Başkanı Osman Ulular, Konya’yı yüksek teknolojiyle üre-
tim yapan ve dünyaya açılan bir merkez haline getirmeyi hedeflediklerini söyledi

Yaman: Teslim 
alamayacaklar 

CHP Konya İl Başkanı Bekir 
Yaman, 81 il başkanı olarak 
Ankara’da yaptıkları toplantıyla 
ilgili değerlendirme yaparak, 
“Türkiye Cumhuriyeti ve Halkın 
Partisi CHP’nin teslim alınama-
yacağının mesajını verdik” diye 
konuştu. n HABERİ SAYFA 7'DE

Öğrenciler şenlikte doya doya eğlendi
Selçuklu Belediyesi tarafın-
dan okulların tatil olmasının 
ardından Kelebekler Vadisi 
Parkı’nda ‘Yaza Merhaba ve 
Karne Şenliği’ düzenlendi. 
Çocuklar şenlikte iki gün 
boyunca doyasıya eğlendi. 
Şenliğin açılışında konuşan 
Selçuklu Belediye Başkanı 
Ahmet Pekyatırmacı, “Türki-
ye Yüzyılı’nı biz bu pırıl pırıl 
gençlerimizle, çocuklarımızla 
birlikte elde edeceğiz. Genç-
lerimiz için, çocuklarımız için 
ne yapsak azdır diyorum” 
dedi. n HABERİ SAYFA 6’DA 

Uyuşturucuya karşı 
acil eylem planı şart

Okulun 200 yıl hizmet 
vermesini bekliyoruz

Büyükşehir itfaiyesi 
Kolombiyalıları eğitti

Şehirde, Saadet Partisi, Gelecek Partisi ve Deva 
Partisi uyuşturucuyla mücadele için kampanya baş-
lattı. Partiler adına konuşan Saadet Partisi İl Başkanı 
Mehmet Demirel, “Uyuşturucuyla mücadele için 
acil eylem planı açıklansın. Her ilde ücretsiz, erişi-
lebilir, donanımlı bağımlılık tedavi merkezleri kurul-
sun. Okullarda önleyici eğitim seferberliği başlatıl-
sın” dedi.

İnşaat çalışmaları hızla devam eden ve son teknolo-
ji sistemler kullanılan Konya İmam Hatip Lisesi’nin 
2026-2027 eğitim öğretim yılından itibaren hizmet 
vermeye başlayacağı belirtildi. İnşaatla ilgili konu-
şan Türk Anadolu Vakfı Başkanı Erol Küçükbakırcı, 
modern dokunuşla ve Selçuklu mimarisiyle tasarla-
dıkları yeni binanın yaklaşık 200 yıl hizmet vermesi-
ni planladıklarını dile getirdi.

Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi, afetlerle mü-
cadelede uluslararası dayanışmayı güçlendirmek 
ve sahip olduğu bilgi birikimini dünya ile paylaşmak 
için önemli bir eğitim programına daha imza attı. 
Kolombiya’nın başkenti Bogota’da gerçekleştirilen 
“Orman Yangınlarına Müdahale Eğitimi”, Konya 
itfaiyesinin uzman eğitmenleri tarafından başarıyla 
tamamlandı.
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Otları yakmak isterken 
komşusunun evini yaktı 

Milli Kalkınma Partisi 
İl Teşkilatı açıldı 

Karatay’da enerji 
devrimi yaşanacak

Sürdürülebilir bir gelecek inşası için önemli bir adım atan 
Karatay Belediyesi’nin hazırladığı Sürdürülebilir Enerji ve 
İklim Değişikliği Eylem Planı, Belediye Meclisi’nde kabul 

edilerek yürürlüğe girdi.  Plan, başta güneş enerjisi olmak 
üzere çevreci ve yenilikçi yatırımları merkeze alıyor.

n HABERİ SAYFA 3'TE

Coşkun: Dimdik 
ayakta duruyoruz

Ekrem Coşkun Döner Yönetim Kurulu Başkanı Ekrem 
Coşkun, konkordato haberleriyle ilgili yaptığı açıklamada, 
“Konkordato kararı, sürdürülebilirliği güçlendirmek, çalı-
şanlarımızı ve iş ortaklarımızı korumak adına proaktif bir 
önlemdir. Ekrem Coşkun Döner iflas etmedi. Mücadele 

ediyor ve dimdik ayakta duruyor.” dedi.
n HABERİ SAYFA 5'TE

Osman Ulular
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Müstakil Sanayici ve İşadamları Derneği 
(MÜSİAD) Konya Şube Başkanı Osman Ulu-
lar, Konya iş dünyasının mevcut durumu, ya-
tırım fırsatları, KOBİ’lerin sorunları ve gelecek 
vizyonu hakkında Konya Yenigün Gazetesi’ne 
samimi açıklamalarda bulundu. Ulular, “Yerli 
üretim, dijitalleşme ve ihracat odaklı projelerle 
Konya’nın potansiyelini daha ileri taşımayı he-
defliyoruz” dedi.

Sayın başkanım, öncelikle yeni dönemde 
MÜSİAD Konya Şube Başkanlığı görevine se-
çilmeniz dolayısıyla tebrik ederiz. Göreve gel-
diğiniz günden bu yana Konya iş dünyasından 
nasıl geri dönüşler aldınız?

Teşekkür ederim. Bu göreve layık görül-
mek büyük bir sorumluluk ve onur. Göreve 
geldiğimiz ilk günden itibaren Konya iş dün-
yasından çok kıymetli geri dönüşler aldık. İş 
insanlarımızın bize olan güveni, samimi des-
tekleri ve çözüm odaklı iş birliği talepleri bizi 
daha da motive etti. Bu teveccüh, yalnızca 
MÜSİAD’a değil; üretime, yatırıma ve istikrarlı 
büyümeye olan inancı da yansıtıyor.

 Konya, sanayi, tarım ve ihracat alanların-
da Türkiye’nin öne çıkan şehirlerinden biri. 
Sizce Konya ekonomisinin son 5 yıllık seyri 
nasıl değerlendirilmeli?

Konya, her zaman Türkiye’nin lokomotif 
şehirlerinden biri olmuştur. Son 5 yılda yaşa-
nan küresel ekonomik dalgalanmalara rağmen 
Konya, özellikle sanayi ve ihracatta istikrarlı bir 
büyüme sergiledi. Tarımda teknolojik dönü-
şüm başladı; sanayide ise yüksek katma değer-
li üretim artış gösterdi. Ancak hâlâ dijitalleşme, 
markalaşma ve Ar-Ge yatırımlarında almamız 
gereken yollar var. Bu süreci doğru analiz edip 
planlı bir şekilde ilerlersek, Konya’nın potansi-
yelini çok daha ileri taşıyabiliriz.

Konya’da yatırım ortamını geliştirmek 
adına hangi sektörlerin daha fazla desteklen-
mesi gerektiğini düşünüyorsunuz?

Konya, makine imalatı, otomotiv yan sa-
nayi, tarım teknolojileri ve gıda işleme sek-
törlerinde önemli bir merkez konumunda. Bu 
sektörlerdeki yatırım potansiyelini daha da ar-
tırmak, bölgesel kalkınma açısından kritik. Ay-
rıca yazılım, savunma sanayi ve yenilenebilir 
enerji gibi stratejik alanlarda da ciddi fırsatlar 
görüyoruz. Yatırımcıların bu alanlara yönel-
mesini teşvik edecek finansal ve teknik destek 
mekanizmaları da güçlendirilmelidir.

Şehirdeki KOBİ’lerin yaşadığı temel so-
runlar nelerdir? MÜSİAD olarak bu sorunlara 
nasıl çözümler öneriyorsunuz?

KOBİ’lerimizin en büyük sorunları finans-
mana erişim, nitelikli iş gücü temini ve dijital 
dönüşüm eksiklikleri. MÜSİAD olarak bu alan-
da özel finansman modelleri üzerine çalışıyo-
ruz. Bu minvalde Kılıçarslan Borsa İstanbul 
Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi hamiliğimiz 
ile üye firmalarımız arasında iş birliklerini artı-
rarak nitelikli personel ihtiyacını karşılamayı 
hedefliyoruz. Ayrıca dijitalleşme süreçleri-
ne rehberlik edecek eğitim ve danışmanlık 
üzerine konferans programlarıyla alanında 
uzman kişileri üyelerimizle buluşturuyoruz.

MÜSİAD Konya Şubesi olarak yeni dö-
nemde kısa, orta ve uzun vadede öncelikli 
hedefleriniz nelerdir?

Kısa vadede üyelerimizin ihtiyaçlarını 
daha yakından dinlemek ve çözümler üret-
mek için saha ziyaretlerini artırıyoruz. Orta 
vadede, sektörel analiz raporları ve yurtdışı 
ticaret heyetleriyle B2B programları düzen-
leyerek ihracat kapasitemizi geliştirmek is-
tiyoruz. Uzun vadede ise Konya’nın yüksek 
teknolojiyle üretim yapan, uluslararası pa-
zarlarda söz sahibi bir üretim merkezi hali-

ne gelmesi için altyapı ve vizyon çalışmaları 
yürütüyoruz.

“Üreten Türkiye” vizyonuyla uyumlu 
olarak, MÜSİAD’ın Konya’da yerli üretim, 
dijitalleşme ve ihracat gibi konularda ne 
gibi projeleri bulunuyor?

Bu başlıkta birçok projemiz var. Yerli 
üretimi desteklemek adına tedarik zincirle-
rinde millileşme projelerine öncülük ediyo-
ruz. Dijitalleşme kapsamında üyelerimize 
özel dijital okuryazarlık ve danışmanlık adına 
alanında uzman kişilerle görüşerek eğitim 
ve konferans programları gerçekleştiriyoruz. 
Konya’nın ihracat tarafında ise hedef pazar-
lara dönük ticaret heyetleri, B2B görüşme-
leri ve dış ticaret eğitimleriyle KOBİ’lerimizi 
küresel rekabete hazırlıyoruz.

Üyelerinizin uluslararası pazarlara açıla-
bilmesi adına ne tür destek mekanizmaları 
geliştiriyorsunuz?

MÜSİAD Konya olarak genel merkezimi-
zin desteğini de alarak yurt dışı şube ve tem-
silciliklerimizle güçlü bir küresel ağ kurduk. 
Üyelerimizin bu ağdan faydalanarak dış pa-
zarlara ulaşmalarını sağlıyoruz. Ayrıca ticaret 
heyetleriyle B2B programları, MÜSİAD Expo 
katılımları, pazar analiz raporları ve şubemiz 
bünyesinde ihracatı geliştirmek için kuruduğu-
muz MÜSİAD Ekonomik İlişkiler Komisyonu 
(MEKİK)’nda dış ticaret eğitimleri ve yurtdışına 
iş geliştirme gezileri ile firmalarımızı ihracat 
yolculuklarında yalnız bırakmıyoruz.

 Genç girişimcilerin MÜSİAD çatısı altında 
yer bulması adına ne gibi çalışmalar yürütü-
yorsunuz?

Genç MÜSİAD yapılanmamız, genç giri-
şimcilerin vizyonunu geliştirmek adına çok ak-
tif çalışıyor. 280 Genç MÜSİAD yani 18-30 yaş 
aralığında üyemiz bulunmaktadır.  Girişimcilik 
kampları, mentorluk programları, alanında 
uzman kişilerin davet edildiği konferans prog-
ramları gibi faaliyetlerle gençleri hem iş dün-
yasına hazırlıyor hem de onların potansiyelini 
değerlendiriyoruz. Yeni dönemde de üniver-
site öğrencilerinin etki odaklı yetkinliklerinin 
gelişmesine, toplumda fark yaratan bireyler 
olmalarına katkı sağlamayı hedefleyen Young 
Business Academy programını gerçekleştir-
meyi planlıyoruz.

Konya’da iş dünyasıyla sosyal sorumluluk 
faaliyetlerini nasıl dengeliyorsunuz? Şehirle 
bütünleşen projeleriniz var mı?

Ekonomik kalkınma kadar toplumsal fay-
dayı da önemsiyoruz. Bu nedenle eğitim, çevre 
ve kültür alanlarında çeşitli sosyal sorumluluk 
projeleri yürütüyoruz. Özellikle üyelerimizin 
firmalarında iş başı mesleki eğitim eğitimleri, 
gençlere yönelik seminerler ve Karbon nötr 
Konya hedefimize yönelik gerçekleştirdiğimiz 
çevre farkındalık çalışmalarıyla iş dünyasının 
topluma olan katkısını artırıyoruz. Şehirle bü-
tünleşen projelerimizde yerel yönetimlerle de 
iş birliği içinde olmaya devam edeceğiz.

2025 ve sonrası için Konya ekonomisini 
ve iş dünyasını bekleyen fırsatlar ve tehditler 
nelerdir? MÜSİAD olarak bu geleceğe nasıl 
hazırlanıyorsunuz?

Önümüzdeki süreçte Konya’nın en büyük 
fırsatları; dijitalleşme, sürdürülebilir tarım ve 
yeşil sanayi gibi alanlarda olacak. Ancak küre-
sel belirsizlikler, orta doğudaki savaş ortamı, 
enerji maliyetleri ve dış ticarette yaşanabilecek 
zorluklar da risk unsurları arasında. MÜSİAD 
olarak bu geleceğe; proaktif strateji, sektörel 
analiz ve güçlü iş birlikleriyle hazırlanıyoruz. 
Değişime ayak uyduran değil, değişimi yön-
lendiren bir Konya için çalışıyoruz.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

MÜSİAD Konya Şube Başkanı Osman Ulular, Konya’yı yüksek teknolojiyle üretim yapan ve dünyaya açılan bir merkez haline getir-
meyi hedeflediklerini ifade etti. Ulular, Konya iş dünyasıyla birlikte geleceği planladıklarını, küresel rekabete hazırlandıklarını vurguladı 

Hedef güclü ve dijital Konya

MÜSİAD Konya Şube Başkanı Osman Ulular, 
Konya Yenigün Gazetesi İstihbarat Şefi Muhammed Esad Çağla’nın 

sorularını cevapladı

Osman Ulular
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      Gece Gündüz
Konya                     12°C      27°C
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Tarım sektörünün, gayri safi yurti-
çi hâsıla (GSYH) içerisindeki payı geç-
miş yıllara göre azalmakla birlikte, reel 
olarak üretimimiz ve önemi istikrarlı bir 
artış eğilimi göstermiştir. 1980 yılında 
tarım sektörü milli gelirden %25,8 pay 
alırken, 1980’li yıllarda izlenen eko-
nomik VE tarım politikaları ile bu pay 
düşüşe geçmiştir. Tarım sektörü yir-
mi yıl önce sektörler toplamı itibarıyla 
GSYH içinde yüzde 9.5 paya sahipken, 
bu oran geçen yıl ilk kez yüzde 6'nın 
altına indi. Tarımın 2023 yılındaki payı 
yüzde 5.9 olmuştur. Tarım sektörü ge-
çen yıl büyüme göstermemiş aksine 
%0.2 oranında küçülme göstermiştir. 
2023 yılında GSYH’da Sanayi %21.7, 
Hizmetler %29.1 inşaat%5.5 ve diğer 
sektörler %37.8 pay almış iken tarım 
%5.9’pay almıştır (TUİK).

Türkiye ekonomisi içinde tarım 
sektörünün payının yıllar itibarıyla azal-
mış olmasına rağmen 5 milyona yakın 
kişiye iş vermesi nedeniyle istihdamda 
%önemli bir paya (%15,8’sini) sahip-
tir. Bu nedenle tarım sektörü stratejik 
önemini muhafaza etmektedir. Şehir-
leşme ve kentlerde ki nüfusun artması 
yanında dünyada olduğu gibi ülkemiz-
de de kırsal nüfus azalmasını sürdür-
mektedir. 

Ülkemiz ekolojisi, coğrafik ve top-
rak özellikleri bakımından birçok tarım 
ürününün yetiştirilmesi için uygundur. 
Kendi ihtiyacımız olan birçok tarım 
ürününü yetiştirmekte ve bazılarını da 
ihraç etmekteyiz. Tabii ki ithal ettiğimiz, 

ülke içi tüketimde kullandığımız ve iş-
leyip ihraç ettiğimiz tarım ürünleri de 
vardır.

Türkiye fındık, kiraz, incir ve kayısı 
üretimi ve ihracatında dünyada lider 
konumdadır. Dünyada fındık üretimi-
nin yüzde 67'sini, kirazın yüzde 26'sını, 
incirin yüzde 27'sini ve kayısının yüzde 
23'ünü tek başına sağlayan ülkedir. 
Türkiye, bu ürünlerin üretiminde dün-
yada birinci sırada yer almaktadır. Bu 
yıl son don olayları nedeniyle bu ürün-
lerde de bazı bölgelerimizde verim kay-
bı söz konusu olması beklenmektedir. 

Türkiye üretiminde dünyada bi-
rinci olduğu fındık, kiraz, incir kayısı-
nın yanı sıra ayva, haşhaş tohumu, 
kavun ve karpuzda ikinci; mercimek, 
Antepfıstığı, kestane, vişne ve hıyarda 
(salatalık) üçüncü; ceviz, zeytin, elma, 
domates, patlıcan, ıspanak ve biberde 
ise dördüncü sırada bulunmaktadır. 
Tarım ürünleri üretimi tarladan sofraya 
gelinceye kadar birçok şeyden etkilen-
mektedir. Yetiştirme ve çevre şartları 
yanında ülke içinde terör ve ülke dışın-
daki savaş gibi olaylar da tarım ürünleri 
üretimini etkilemektedir.

İklim değişikliği, bazı bölgelerimiz-
de görülen don ve kuraklığın tarımsal 
üretimi etkilemesi yanında Rusya –Uk-
rayna savaşı, Irak ve Suriye’deki olay-
lar ve son günlerde görülen İsrail- İran 
savaşı da etrafımızda ki ülkeler arası 
görülen savaşlarda tarımı etkilemek-
tedir. Son günlerde görülen akaryakıt 
fiyatlarındaki artışlar bunun bariz örne-

ğidir. Akaryakıtın en çok 
kullanıldığı bu dönemde 
gelen zamlar üretimi, 
maliyeti ve üretici gelir-
lerini de etkilemektedir.  
Bir ülkenin bağımsızlığı 
için savunma sanayisinin 
güçlü olması gerektiği 
gibi gıda güvenliğinin 
de önemi büyüktür. Bu 
nedenle tarımsal üretimi 
güvence altına alacak po-
litikalarla ülke ihtiyacının 
yerli üretimle karşılanması ve ihraç et-
mekte olduğumuz ürünleri üretip ihraç 
etmeye devam etmeliyiz. 

Tarım sektörü üretmeye devam 
etmeli ki gıda güvenliği sağlanabilsin. 
Ülkemiz tarım ürünleri üretimi yanında 
doğrudan ve işlenmiş tarım ürünle-
rinin ticaretinde dünyada bir köprü 
görevi sürdürmekte olduğundan et-
rafımızda ki ülkeler arası savaştan gıda 
dolaşımı olarak da etkilenmektedir. Bu 
nedenle ülkemiz tarımının olaylardan 
etkilenmesi kaçınılmazdır. 

Kovit salgını döneminde olduğu 
gibi savaşlarda tarımın önemini orta-
ya koymaktadır. Özellikle tarım ürü-
nü ve ya tarımda kullanılmakta olan 
ilaç, gübre ve enerji gibi girdi temin 
ettiğimiz ülkelerde görülmekte olan 
savaşlar tarımı daha çok etkilemesi 
beklenmektedir. İran bizim ülkemizin 
gübre hammaddesi, bazı tarım ürünle-

ri ve enerjinin bir kısmını 
aldığımız ülkeler arasında 
olduğundan bu kalemler-
de temin güçlüğü ve fiyat 
yükselmesi nedeniyle 
tarım sektörünün doğ-
rudan etkilenmesi söz 
konusu olacaktır.

Bitkisel üretimde ol-
duğu gibi hayvancılıkta 
etkilenecek olup zor şart-
larda üretim yapmakta 
olan orta ve küçük üre-

ticiler daha da zorlanacaktır. Üretimin 
çeşitli nedenlerle etkilenmesi sonucu 
ülkemizde artan ürün maliyetleri tüke-
ticileri de etkileyecektir. 

Tarım sektörü GSYH ve istihdama 
katkısı yanında bir kırsal kalkınma ko-
nusu olarak düşünülmemeli ülkenin 
hem ihraç etmekte olduğu ürünlerin 
ihracını ve ülke içi ihtiyacın karşılan-
ması sürdürülmelidir. Bunu sağlaya-
bilmek için bu olağanüstü durumlara 
hazırlıklı ve önemli destekler verilecek 
şekilde uygulamalar yapılmalıdır.  

Rusya– Ukrayna ve son günlerde 
görülmekte olan İran- İsrail savaşının 
tarımsal üretime etkileri iyi analiz edi-
lerek hem üretim, gıda güvenliği hem 
de üreticinin üretme gücü devam 
ettirilmelidir. Yerli üretim;  tarımda ki 
istihdam edilen nüfusun sektörde kal-
masını sağladığı gibi tüketicinin de zor 
şartlarda ürün bulma ve almasını da 

sağlayacaktır. Türkiye’de kırsal alan-
lardan kente doğru göç yaşanmak-
tadır. Kırsaldan kente göç sanayinin 
çekiciliğinden değil kırsalın iticiliğinden 
kaynaklanmakta olduğundan bu kaçış 
birçok sosyo- ekonomik problemi de 
beraberinde getirmektedir.

Ülkelerin ekonomik büyüme ve 
kalkınmayı gerçekleştirebilmesi için ta-
rım sektörünün ekonomideki önemi iyi 
analiz edilmelidir. Özellikle etrafımızda 
görülen olaylar nedeniyle bu ve benzeri 
durumlar için değişim sürecinde tarım 
sektörüne biçilecek rol ve sektörün evi-
rileceği noktalar politika olarak doğru 
planlanmalıdır. 

IV. Tarım şurası sonuç raporunda 
alınmış bazı benzer kararlar alınmış 
olup uygulamaya geçirilmelidir. 23. 
Madde de; “Jeopolitik değişimler, kü-
resel krizler ve savaşların gıda fiyatları 
ve arzında oluşturabileceği fırsatlar ve 
tehditler değerlendirilmeli, bu koşulla-
rın ülkemiz gıda sistemine yönelik ola-
sı tehditlerine karşı önlemler alınmalı” 
denilmektedir.

Türkiye coğrafyasının bitkisel ve 
hayvansal üretime son derece elve-
rişli olması sebebiyle özellikle bitkisel 
üretimde ekilen alanlar her geçen yıl 
biraz daha azalsa da birim alandan 
alınan verimin yüksekliği üretimde 
olumlu artış gözlenmektedir. Bu olum-
lu gelişmeyi olağanüstü durumlarda 
sürdürecek politikalar hazırlanmalı ve 
uygulanmalıdır. 

Uygulanacak politikalar bitkisel ve 

hayvansal üretimde üretimi artırmakta 
olduğu geçmişte bazı dönemlerde ya-
şanmıştır. Örneğin; Sığır üretimi 2020 
yılında 2000 yılına göre yaklaşık %80 
artarak 17 milyon 966 bine yükselir-
ken, aynı dönemde süt üretimi %150 
artarak 21milyon 749 bin tona, et üre-
timi ise %300 artarak 1 milyon 341 bin 
tona yükselmiştir.

Türkiye tarımında bitkisel ve 
hayvansal üretimde kendine yeterlik 
kavramının artan nüfus ve değişmek-
te olan şartlar nedeniyle değişmeye 
başladığı görülmekte olup tarım politi-
kaları bu değişen şartlara göre güncel-
lenmelidir. Mevcut kaynakları itibariyle 
Türkiye tarımının kendine yeterliliğinin 
sürdürülebilir olması verimlilik poli-
tikalarının (sulama, mekanizasyon, 
inovasyon, dijitalleşme vs.) öncelikle 
uygulanmasıyla mümkün olacaktır.

Türkiye ekonomisinin büyümesi 
ve kalkınması içerisinde vazgeçilemez 
sektör olan tarım sektörüne yönelik 
uygulanması gereken politikalar ülke 
genelinde standart bir şekilde belirlen-
memelidir. Sosyo- ekonomik birçok 
değişkeni içerisinde barındıran sektör-
de, tarımda üretimi etkileyen bölgesel 
ve yapısal farklılıklar ve dinamikler 
dikkate alınarak, probleme ve bölgeye 
hatta işletmeye özgü politikalar belir-
lenmeli ve uygulanmalı ki yerli üretim 
daha da artış göstersin. Yerli üretimin 
artması çoğu zaman olduğu gibi özel-
likle kriz dönemlerinde ülkede gıda sı-
kıntısı yaşanmayacaktır.

TARIMDA YERLİ ÜRETİM VE ÖNEMİ

haber@konyayenigun.com
PROF. DR. MEVLÜT MÜLAYİM

Kolombiyaları eğittiler 
Büyükşehir Belediyesi İtfai-

ye Dairesi, afetlerle mücadelede 
uluslararası dayanışmayı güç-
lendirmek ve sahip olduğu bilgi 
birikimini dünya ile paylaşmak 
için önemli bir eğitim programına 
daha imza attı. Büyükşehir Bele-
diyesi İtfaiyesi ile Türk İşbirliği ve 
Koordinasyon Ajansı (TİKA) or-
taklığıyla Kolombiya’nın başkenti 
Bogota’da gerçekleştirilen “Or-
man Yangınlarına Müdahale Eği-
timi”, Konya itfaiyesinin uzman 
eğitmenleri tarafından başarıyla 
tamamlandı. Kolombiyalı itfaiye 
personeli, sivil savunma ekipleri 
ve gönüllülerden oluşan toplam 
31 kişinin yer aldığı program 
kapsamında katılımcılara; yangın 

davranışı ve müdahale teknikleri, 
ısı transferi ve yanıcı madde ana-
lizleri, şerit açma ve karşı ateşle-
me uygulamaları, kişisel koruyu-
cu donanımların kullanımı, saha 
tatbikatları ve test uygulamaları 
gibi hem teorik hem de uygu-
lamalı eğitimler verildi. Eğitim 
programı sonunda düzenlenen 
sertifika töreninde Türkiye’nin 
Bogota Büyükelçisi Beste Pehli-
van Sun ile TİKA yetkilileri eğitim 
alan Kolombiyalı itfaiyecilere ser-
tifikalarını takdim etti. Büyükşe-
hir Belediyesi, bilgi paylaşımı ve 
uluslararası iş birlikleriyle afetlere 
dirençli toplumlar oluşturma yö-
nündeki çalışmalarını kararlılıkla 
sürdürecek. n HABER MERKEZİ 

Aileleri unutmadılar
Büyükşehir Belediyesi, Yük-

seköğretim Kurumları Sınavı 
(YKS) dolayısıyla evlatlarını sı-
nav salonları önünde bekleyen 
aileleri unutmadı. Yoğun olan 
okullarda kurulan stantlar ve 
mobil ikram araçları, sınav he-
yecanını dışarıda yaşayan aileler 
için adeta bir nefes alma alanı-
na dönüştü. Büyükşehir Beledi-
ye Başkanı Uğur İbrahim Altay, 
dönem boyunca öğrencilere Lise 
Medeniyet Akademisi (LİMA), 
Bilgehane, Genç KOMEK ve Bi-
lim Kampları ile destekte bulun-

duklarını anımsatarak, “Genç-
lerimizin hedeflerine ulaşması 
en büyük temennimiz. YKS do-
layısıyla evlatlarını bekleyen 
ailelerimizin heyecanına yoğun 
okulların önündeki ikram araç-
larımızla ortak olduk. Sınavda 
ter döken tüm öğrencilerimize 
başarılar, velilerimize de kolay-
lıklar diliyorum” diye konuştu. 
Büyükşehir Belediyesi, YKS’nin 
gerçekleştirilen ikinci oturu-
munda farklı okullarda ailelere 
yönelik ikramları sürdürdü. n 
HABER MERKEZİ

Karatay Belediyesi, temiz 
enerji hamleleriyle Konya’da ör-
nek bir dönüşüm başlatıyor ve 
güneşin gücünü Karatay’ın gele-
ceğine taşıyor.

Sürdürülebilir bir gelecek 
inşası için önemli bir adım atan 
Karatay Belediyesi’nin hazırladı-
ğı Sürdürülebilir Enerji ve İklim 
Değişikliği Eylem Planı (SECAP), 
Haziran 2025 Belediye Meclisi 
oturumunda oy birliğiyle kabul 
edilerek yürürlüğe girdi.  Plan, 
başta güneş enerjisi olmak üze-
re çevreci ve yenilikçi yatırımları 
merkeze alıyor.

GÜNEŞ ENERJİSİ YATIRIMLARI
ÖNE ÇIKACAK

Sürdürülebilir Enerji ve İk-
lim Değişikliği Eylem Planı’nı 
(SECAP) en dikkat çekici hedef-
lerinden biri, Karatay Belediye-
si’nin mevcut ve planlanan gü-
neş enerjisi yatırımlarıyla ilçeyi 
temiz enerjiye geçişte öncü bir 
konuma taşımak. Belediye hiz-
met binası, sosyal tesisler, spor 
kompleksleri ve okulların çatı-
larında büyük ölçekli GES kuru-
lumları hızlanacak. Böylece bu 
binaların elektrik ihtiyaçlarının 
büyük bir bölümü yenilenebi-
lir kaynaklardan sağlanacak ve 
enerji maliyetleri düşecek. Ayrı-
ca ilçede enerjinin verimli kulla-
nılması kayıpların azaltılması yö-
nünde örnek projelerle dönüşüm 
hızlanacak.

TEMİZ ENERJİ ÜRETİMİ ARTACAK
Karatay genelindeki uygun 

araziler ve uygun bina çatıları GES 
projeleri için değerlendirilecek. 
Böylece hem temiz enerji üretimi 
artacak hem de bu alanlar ekono-
mik değere dönüştürülecek. Ka-
ratay Belediyesi, bu yatırımlarla 
yalnızca kendi enerji tüketimini 
karşılamakla kalmayacak; aynı za-
manda vatandaşları ve işletmeleri 
de temiz enerjiye geçiş konusunda 
teşvik ederek yol gösterecek. Üre-
tilen fazla enerji ise yasal mevzuat 
çerçevesinde mahsuplaşma yapı-
labilecek. Bu sayede Karatay’da 
enerji faturalarının azaltılması da 
hedefleniyor.

 TÜRKİYE’NİN HEDEFLERİNE 
YEREL KATKI 

Yatırımların tamamlanma-
sıyla, belediye faaliyetlerinden 
kaynaklanan emisyonların büyük 
oranda azalma sağlanması ve 
Türkiye’nin emisyon hedeflerine 
ciddi katkı yapılması bekleniyor. 
Güneş enerjisi yatırımları SE-
CAP’ın temel unsurlarından biri 
olmakla birlikte, plan sadece bu-
nunla sınırlı değil. Enerji verimli-
liği (bina yenileme, yalıtım, hava-
landırma, aydınlatma sistemleri), 
iklim değişikliğine uyum, sürdü-
rülebilir kalkınma ve farkındalık 
artırma gibi birçok alanda somut 
eylemleri de kapsıyor. 

Karatay SECAP ile kişi başına 
sera gazı emisyon değerlerinin 

2035 yılına kadar %55 oranında 
2050 yılına kadar ise yüzde 80 
oranında azaltılması hedeflen-
mektedir.

KARATAY’IN GÜNEŞ ENERJİ
ALT YAPISI

Karatay Belediyesi, mevcut gü-
neş enerji santralleriyle de önemli 
ölçüde enerji tasarrufu ve ekono-
mik katkı sağlıyor. SECAP’ın dev-
reye girmesiyle birlikte yatırımlar 
daha da hızlanacak.

 Tatlıcak Mahallesi’ndeki 190 
kWe kapasiteli santral yıllık orta-
lama 300 MWh elektrik üretiyor. 
Saraçoğlu Mahallesi’ndeki 1000 
kWe kapasiteli santral yıllık yakla-
şık 1700 MWh enerji sağlıyor. Ka-
lenderhane Mahallesi pazar mar-
ket çatısındaki 300 kWe’lik santral 
yıllık 450 MWh üretim gerçekleşti-
riyor. Büyüksinan Mahallesi pazar 
marketin çatısındaki 300 kWe ka-
pasiteli santral de yıllık 450 MWh 
enerji üretiyor. 

Öte yandan İsmil Mahallesi’n-
de 105 bin metrekarelik alanda 
kurulmakta olan 5. güneş enerji 
santralinde ise toplam 13 bin 440 
panel yer alacak ve çalışmalar tüm 
hızıyla devam ediyor.

“GÜNEŞ ENERJİSİ KARATAY’IN
YENİ SİMGESİ OLACAK”

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, Belediye Meclisi’nde oy 
birliğiyle kabul edilen Sürdürü-
lebilir Enerji ve İklim Değişikliği 
Eylem Planı’nın (SECAP), beledi-

yenin sürdürülebilirlik hedefleri 
açısından büyük önem taşıdığını 
vurguladı. 

Başkan Hasan Kılca, Karatay’ın 
temiz enerji hedeflerine yönelik 
kararlı adımlar attığını vurgulaya-
rak, “Enerjiye verdiğimiz bu stra-
tejik önem sayesinde Karatay, hem 
ekonomik hem de çevresel açıdan 
daha güçlü, daha bağımsız ve 
daha yaşanabilir bir geleceğe doğ-
ru emin adımlarla ilerliyor. Tüm 
paydaşlarımızın katkılarıyla hazır-
ladığımız Sürdürülebilir Enerji ve 
İklim Eylem Planımızda kısa, orta 
ve uzun vadede gerçekleştirme-
yi planladığımız azaltım ve uyum 
projelerimizi belirledik. Eylem 
planımızı, 2050 yılına kadar İk-
lim-Nötr ve İklim-dirençli Karatay 
hedefimiz doğrultusunda uygula-
maya sokuyoruz. Güneş enerjisi-
nin Karatay’ın yeni simgesi olacağı 
günler yaklaşıyor” dedi. Kılca, “SE-
CAP, sadece bir belge değil; Kara-
tay’ımızın daha yeşil, daha direnç-
li ve enerji bağımsızlığına doğru 
ilerleyen bir kent olma yolundaki 
somut taahhüdümüzdür. Enerji 
artık yalnızca bir maliyet kalemi 
değil; belediyemizin hizmetlerini 
sürdürülebilir kılan, vatandaşları-
mızın yaşam kalitesini artıran ve 
çevremizi koruyan en temel stra-
tejik alanlardan biridir. Bu doğrul-
tuda tüm adımlarımızı kararlılıkla 
atmaya devam edeceğiz” diye ko-
nuştu. n HABER MERKEZİ

Sürdürülebilir Enerji ve İklim Değişikliği Eylem Planı, Karatay Belediye Meclis oturumunda oy birliğiyle kabul 
edilerek yürürlüğe girdi. Plan, başta güneş enerjisi olmak üzere çevreci ve yenilikçi yatırımları merkeze alıyor

Enerji devrimi
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Birinci dünya savaşı ile şekillen-
miş dünya düzeni İkinci dünya savaşı 
ile kurumsallaştırılarak başka bir bo-
yuta evirildi.

Birleşmiş Milletler teşkilatının ku-
ruluşu ile kurumsallaşmanın alt yapısı 
hazırlandı.

Tabir caizse dünya beş ülkeden 
küçük hale getirildi. Artık dünya bu 
beş ülkenin iki dudağı arasına sıkıştı.

Sanki tek dünya devleti gibi bir 
yönetim anlayışı başladı.

Bu sistem sadece küresel güçlere 
hizmet için kuruldu ve görevini yaptı. 
Devletlere ve insanlığa sadece figü-
ranlık görevi kaldı.

2020 yılında OXFAM adlı kurulu-
şun hazırladığı bir rapora göre % 1’lik 
bir kesim tüm dünya finansal varlıkla-
rının % 43üne sahip.

Yani nu kurumsallaşma refahı 
arttırmadı daha da dengesiz hale ge-
tirdi.

Hatta küresel güçler için devletler 

artık ihtiyacı karşılayamaz oldu. Kay-
naklar onları tatmin edemez oldu.

Ve yeni bir dünya düzeni kur-
mak için kolları sıvadılar. Yeni dünya 
düzeni için eski sistemin tamamen 
bozulması lazım ki; “eski sistem iş-
levsiz kaldı yeni bir sistem kuruyoruz’’ 
diyebilsinler.

Büyük sıfırlama ilk Covid 19 za-
manında 2020 Dünya Ekonomik For-
mun ’da gündeme geldi.

Tabi sözüm ona masum amaç-
larla.

1. Dördüncü sanayi devriminden 
faydalanma

2.Bölgesel kalkınmayı güçlendir-
me

3. Küresel iş birliğini canlandırma
4. Sürdürülebilir iş modelleri ge-

liştirme
5 Çevreyi iyileştirme
6. Sosyal sözleşmeleri, beceri ve 

işleri yeniden tasarlama
7. Ekonomik toparlanmanın şekil-

lendirilmesi
Oysa yaptıkları sa-

dece yeni bir düzen 
kurmak için amaçlarını 
gizlemekti.

Her şeyin olduğu 
gibi onların da gizli ama-
cı zamanla birer birer 
ortaya çıktı.

Artık küresel kurum-
ların hiçbir fonksiyonun 
kalmadığını,

Diplomasinin bile 
yerlerde süründüğü, uluslararası iliş-
kilerin tutarlılığının ayyuka çıktığını,

Devletlerarası kuralların işlevsiz 
kaldı, geceden gündüze kararların 
değiştiği.

Süper devlet yöneticilerin süper 
cambaz haline geldiklerini sadece 
uzmanların bildiği değil sağır sultana 
bile aşikâr olduğu bir döneme geldik.

Küresel sıfırlama 
(greaat reset) bir iyileş-
tirme değil yeniz bir dü-
zen kurmak için mevcut 
düzeni yerle bir etme 
projesine dönüştü.

Dünya düzeni hızla 
bir batağa doğru gidi-
yor.   Öyle böyle değil. 
Birinci dünya savaşında 
gizli bir anlaşma vardı 
şimdi o da yok.

Herkes herkesi sat-
maya başladı. 

İnsanlık ayaklar altında. Küresel 
yalanlar, adaletsizlikler diz boyu artık 
çevreyi doğayı düşünecek de kimse 
kalmadı. Görünürdeki beş devlet de 
işlevsiz kaldı.

Finans ekonomi patladı patlaya-
cak. Kaos yoğunlaşıyor, büyük sıfır-
lama hızla yaklaşıyor.

Artık küresel çetenin kullandığı 
taşeron örgütler iş yapamaz oldu. 
Kendileri sahada ve üstelik insanlık 
dışı bir davranış biçimi ile… Koca 
süper güç, küçük bir devlet İsrail’in 
kuklası oldu. 

Yani yeni bir düzenin ayak ses-
leri geliyor.

Bu durumda ülkemiz olarak ya-
pacağımız en büyük şey iktidar ve 
muhalefet milletle beraber büyük 
sıfırlama ertesi döneme hazırlık yap-
mamız gerekiyor

Bu bakış açısı biraz gülünç ve 
hafif bir istek gibi gelebilir.

Kendi göbeğimizi kendimiz ke-
seceğiz. Bu düzende kendi kuralımız 
koyacağız ve hayata geçireceğiz. Bir 
an önce şapkamızı önümüze koya-
lım.

Aynı zamanda bizim ve insanlık 
için yeni bir dönemin kurucusu ola-
bileceğimizi unutmayalım.

Eski dünya düzenin kurucuları 

hiç bu kadar çirkinleşmemişlerdi. 
Hiç bu kadar itibar kaybetmemişler-
di.

Kendimize güvenelim.  
Biz bu dönemde son üç yüz yılda 

kaybettiklerimizi düşünelim.
Böyle bir zamana İstanbul’umuz 

ve ülkemiz barış merkezi olarak giri-
yor. Ankara insanlığa vicdanla enerji 
bulan deniz feneri.

Bu fırsatı iktidar savaşlarına kur-
ban etmeyelim. 

Tabii ki önce insanlığımızı ve 
memleketimizi koruyacağız, duru-
şumuzu belirleyeceğiz, sonra dünya 
düzenine ağırlığımızı koyacağız.

Yeni zamanın oyun kurucu ro-
lümüze vatandaştan devlete, sivil 
toplum örgütünden bütün siyasi 
partilere, mahalleden büyük şehir-
lere hepimiz sorumluluk bilinci ile 
inisiyatif almalıyız.

Bu kuruluş dönemi uzun bir dö-
nem olabilir, sabırla…

BÜYÜK SIFIRLAMADAN SONRASI

haber@konyayenigun.com
TEVFİK OVACIK
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Yeni Yol Meclis grubu çatı-
sı altında bulunan Saadet Partisi, 
Gelecek Partisi ve Deva Partisi, 
Konya’da uyuşturucuyla mücadele 
kampanyası başlattı. Zafer Meyda-
nı’nda parti yetkilileri tarafından 
kampanyayla ilgili açıklama yapıldı. 
Basın açıklamasında Yeni Yol Meclis 
Grubu adına Saadet Partisi Konya İl 
Başkanı Mehmet Demirel konuştu. 
Açıklamaya Deva Partisi Genel Baş-
kan Yardımcısı Seyit Karaca, Deva 
Partisi İl Başkanı Hasan Bestil, Gele-
cek Partisi İl Başkanı Ahmet Arslan 
ve çok sayıda partili katıldı.

Partiler adına açıklama yapan 
Saadet Partisi İl Başkanı Mehmet 
Demirel, “Bugün burada, sadece bir 
kampanyayı değil, bir toplumsal is-
yanı, bir vicdan çağrısını duyurmak 
üzere toplandık. Bugün burada, sa-
dece bir siyasi tutum değil, ahlaki ve 
insani bir sorumluluğu dile getirmek 
üzere buluştuk. Bu kampanya, Yeni 
Yol Grubunu oluşturan teşkilatların 
iktidara millet adına sorduğu bir 
vicdan ve sorumluluk hesabıdır! 
Buradan başlattığımız açıklama, 
Türkiye genelindeki tüm Yeni Yol 
teşkilatlarının ortak sesidir. Bugün 
Konya’da, yarın başka illerimizde bu 
sözler yankılanacak. Çocuklarımızı 
kaybediyoruz. Uyuşturucu Türki-
ye’yi bir salgın gibi sarmış durumda. 
Ve iktidar, bu salgına karşı etkisiz ve 
sessiz” dedi.  
“TÜRKİYE UYUŞTURUCUYA TESLİM 

OLMASIN İSTİYORUZ!” 
Türkiye’nin dört bir yanında 

gençlerin, çocukların, işsizlerin, so-
kaktaki herkesin bir tehdit altında 
olduğunu söyleyen Demirel, “Uyuş-
turucu ve bağımlılık. Bu tehdit artık 
evimizde, mahallemizde, okulda, 
market önünde. Bonibon gibi satılan 
sentetik maddeler ilkokul çağındaki 
çocuklarımızın cebine kadar girmiş-
tir. Uyuşturucu artık yalnızca ‘mad-
de’ değildir; cinayettir, şiddettir, 
çöküştür. Ve bu çöküş karşısında ik-
tidar ne yapıyor? Kamuoyu ile payla-

şılan raporlara göre, sadece 2025’in 
ilk beş ayında binlerce sentetik hap, 
yüzlerce kilogram esrar ve metam-
fetamin ele geçirilmiştir. Özellikle 
gençlerimizi hedef alan bu tehdit, 
toplumsal yapımızı derinden sars-
maktadır. Karatay ve Selçuklu başta 
olmak üzere birçok ilçede uyuşturu-
cuya bağlı suçlar ve sosyal çöküntü 
artış göstermektedir. Bizler Yeni Yol 
Meclis Grubu altında buluna Saadet 
Partisi, Gelecek Partisi ve Deva Par-
tileri olarak bu kara tabloya seyirci 
kalmayacağız. Uyuşturucuya karşı 
topyekûn bir mücadele başlatılma-
sı için devletin tüm kurumlarını iş 
birliğine çağırıyor; aileleri, STK’ları 
ve eğitim kurumlarını bu hayati me-
seleye karşı birlikte hareket etmeye 
davet ediyoruz” diye konuştu. 

ACİL EYLEM PLANI AÇIKLANSIN
“Bugün Konyamız’da Yeni Yol 

Grubu’nu oluşturan partilerin teşki-
latları olarak bir anne, bir baba, bir 
yurttaş olarak sesleniyoruz” diyen 
Demirel, “Ben artık uyumak istiyo-
rum” diyen annenin feryadı sadece 
onun değil, hepimizin feryadıdır. 
“Evladımız ölüyor, devlet nerede?” 
diye soran baba sadece kendi oğ-
lunu değil, hepimizin evladını sa-
vunuyor. Uyuşturucuyla mücadele 
için acil eylem planı açıklansın. Her 
ilde ücretsiz, erişilebilir, donanımlı 
bağımlılık tedavi merkezleri kurul-
sun. Zorunlu rehabilitasyon sistemi 
hayata geçirilsin. Okullarda önleyici 

eğitim seferberliği başlatılsın. Uyuş-
turucu suçlarında cezasızlık son bul-
sun, adalet hızlansın. Uyuşturucuya 
özel ihtisas mahkemeleri kurulsun. 
Ailelere psikolojik, ekonomik ve sos-
yal destek sağlansın. Tüm süreçler 
şeffaf şekilde kamuoyuna açıklan-
sın” ifadelerini kullandı.
“UYUŞTURUCUYA KARŞI SES VER, 

SİYONİZME KARŞI SUSMA”
Toplantıda konuşan Gelecek 

Partisi İl Başkanı Ahmet Arslan 
ise, “Bugün burada toplanmamızın 
amacı, toplumumuzun en can yakıcı 
meselelerinden biri olan uyuşturucu 
ile mücadelede bir farkındalık oluş-
turmak, bu konuda kamuoyunu bil-
gilendirmek ve iktidarın dikkatini bu 
hayati meseleye çekmektir. Uyuştu-
rucu sadece bireyleri değil; aileleri, 
toplumları ve gelecek nesilleri hedef 
alan karanlık bir tehdittir. Bizler Yeni 
Yol Grubu olarak bu konuda üzeri-
mize düşeni yapmaya hazırız ve bu-
gün bu kararlılığımızı hep birlikte 
kamuoyuna beyan ediyoruz. Sözle-
rime son verirken, Terör devleti İs-
rail'in, Filistin halkına karşı uygula-
dığı sistematik soykırımın yanı sıra, 
son dönemde İran’la girilen sıcak 
çatışmalarda da Ortadoğu'yu büyük 
bir savaşa sürükleyen siyonist poli-
tikasını en güçlü şekilde kınıyoruz.

İsrail sadece Gazze'de değil; 
Kudüs’te, Batı Şeria’da, Lübnan 
sınırında ve şimdi de İran ile ya-
şanan gerilimde bölgesel barışın 

altını oymakta, emperyalist güç-
lerin taşeronluğunu yaparak tüm 
İslam coğrafyasını ateşe vermek-
tedir. Başta Gazze olmak üzere 
tüm İslam coğrafyasında hayatını 
kaybeden kardeşlerimize Allah’tan 
rahmet, yaralılara acil şifalar diliyor; 
tüm dünya halklarını, bu zulüm 
karşısında daha yüksek sesle itiraz 
etmeye davet ediyoruz. Uyuşturu-
cuya karşı ses ver, Siyonizme karşı 
susma” dedi. 

“BU SORUNA SİYASİ OLARAK
BAKILMAMALI”

Deva Partisi Genel Başkan Yar-
dımcısı Seyit Karaca da uyuşturu-
cuyla ilgili çalışmaların 3 ay önce 
başladığını belirterek, “25 büyük-
şehrimizde ve Konya’da bu çalış-
malarımıza başladık. Amacımız 
uyuşturucunun yaygınlaşmasının 
önüne geçilmesi ve iktidarın uyuştu-
rucuyla mücadele konusunda daha 
ciddi adımlar atılmasını sağlamak-
tır. Uyuşturucu maddeye başlama 
yaşı tekli yaşlara inmiş, vefat yaşı 
yine tekli yaşlara inecek neredeyse. 
13 yaşında ölümlerin gerçekleştiği 
ciddi bir problemden bahsediyo-
ruz. Maalesef toz şekere ulaşmanın 
daha vakit aldığı daha zor olduğu 
ama uyuşturucuya ulaşmanın daha 
kolay olduğu süreçleri ve dönemleri 
yaşıyoruz. O nedenle sokaklarımızı 
güvenli hale getirmek için önce ev-
lerimizde, sonra sokaklarda ve her 
yerde gereken tedbirleri almalıyız. 
Uyuşturucu kullanım tedavilerinde 
her ile kurulan AMATEM’ler çok 
ciddi kapasitelerde hizmet veriyor. 
Onlarca ailede tedavi için sıra bekli-
yor. İlimizde de tedavi için aileler sıra 
bekliyor. Uyuşturucunun yaygınlaş-
ması ciddi bir sorun. Bu soruna siya-
si bakılmamalıdır. Toplumsal olarak 
bakılmalıdır. Bu çerçevede yeni yol 
grubu olarak da yapılacak her türlü 
düzenlemeye sonuna kadar destek 
olma noktasında, elimizden gelen 
katkıyı veririz” diye konuştu.
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Şehirde Saadet Partisi, Gelecek Partisi ve Deva Partisi uyuşturucuyla mücadele için 
kampanya başlattı. Yapılan çağrıda ülkenin uyuşturucuya teslim olmaması istendi

Uyuşturucu isyanı

Beyşehir’de eğitim yılının baş-
ladığı ilk gün eve dönüş yolunda 
trafik kazası geçiren, kaldırıldığı 
hastanede 9 gün sonra yaşam mü-
cadelesini kaybeden 15 yaşındaki 
Abdullah Furkan Şeker'i sınıf arka-
daşları karne gününde unutmadı.

Üzümlü Savunma Sanayi Mes-
leki ve Teknik Anadolu Lisesi'nde 
9 Eylül 2024 tarihinde geçirdiği 
kaza dolayısıyla hayatını kaybeden 

Abdullah Furkan Şeker'in hatırasını 
yaşatmak ve ailesinin de unutul-
madığını görerek mutlu olması için 
özel bir anma programı düzenlen-
di. Öğrenci arkadaşları ve öğret-
menleri, hayatta iken oturduğu 
çiçeklerle donatılan sırasına asılan 
özel olarak hazırlanan karnesi ile 
onur ve takdir belgesiyle birlikte 
Furkan Şeker'i unutmadıklarını 
gösterdi. n İHA

Sınıf arkadaşları Furkan’ı unutmadı

Denetimler sıklaştırıldı
Beyşehir Gölü’nde balıkla-

rın üreme mevsiminde olması 
nedeniyle uygulanan su ürün-
leri av yasağı 15 Haziran’da 
son buldu. Av yasağının sona 
ermesiyle gölde yeni avlanma 
sezonu da başladı. Yasak dö-
nemde sıkça yürüttüğü kaçak 
avlanmaya yönelik denetimleri 
sürdüren ekiplerin av sezonu-
nun başlamasıyla birlikte de de-
netimleri hız kesmedi. Ekipler, 
bu kez avlanan su ürünlerinde 
balık boy limitlerinin uygula-
nıp uygulanmadığını denetledi, 
balıkçılara cezai yaptırımlarla 
karşılaşmaması için uyarılarda 
bulundu. Denetimlere ilişkin 
olarak Beyşehir İlçe Tarım ve 
Orman Müdürlüğünden yapılan 
açıklamada, su ürünleri kontrol 
ekipleri tarafından av faaliyet-
lerine katılan balıkçı tekneleri, 
balık alım kantarları, balık iş-
leme tesisi ve perakende satış 

noktalarının denetlendiği be-
lirtilerek, "Yapılan balıkçı tek-
nesi denetimlerinde ruhsat ve 
belge kontrolü, ağ gözü açıklı-
ğının uygun olup olmadığı ve 
istenilen balık boylarında avcılık 
yapılıp yapılmadığı kontrol edil-
miştir. İlçemizde bulunan gö-
letlerde ve Beyşehir Gölümüzde 
su ürünleri denetimlerimiz ara-
lıksız olarak devam etmektedir. 
Sazan balığı için 40, sudak balığı 
için 26, kadife sazanı için 26 ve 
tatlı su kefali için 20 santim altı 
boy yasağı bulunmaktadır. Sür-
dürülebilir su ürünleri ticareti-
nin yapılabilmesinin tek yolu ya-
saklara uymaktan geçmektedir. 
Vatandaşlarımızın ve balıkçılık 
sektörünün tüm paydaşlarının 
konu hakkında duyarlı olmala-
rını rica eder, tüm avcılarımıza 
emeklerinin karşılığını aldıkları 
bol, bereketli bir av sezonu dile-
riz" denildi. n İHA
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Konyaspor evinde güldü, deplasmanda sıkıntı yaşadı

Karatay Belediyesi Karatay Kent Konseyi Gençlik 
Meclisi tarafından düzenlenecek Yaz Okulu kayıtları 
başlıyor. Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, yaptı-
ğı açıklamada, çocuklar ve gençler için renkli ve öğre-
tici birçok programın hazırlandığını belirtti. Çocuklar 
ve gençler için yaz aylarının Karatay'da bir başka gü-
zel olduğunu anlatan Kılca, “Tüm tesislerimizde dolu 
dolu bir yaz dönemi geçirmek için en geniş kapsamlı 
yaz okulları, etkinlik ve aktivite planlamasını yaptık. 
Hem eğlenceli hem de öğretici bu programlarla ço-
cuklarımızın tatil günlerine renk katmayı hedefliyo-
ruz. Karatay'da öğrenci olmak gerçekten bir başka. 
Bizler, çocuklarımız ve gençlerimiz için gayretle ça-
lışmaya devam edeceğiz” ifadesini kullandı. Bu yıl 
5. kez düzenlenecek Yaz Okulları'nın kayıtları 26-30 
Haziran, eğitimler ise 7 Temmuz-15 Ağustos'ta ger-
çekleştirilecek. Ayrıca, Karatay Tabiat Mektebi'nde 
de Yaz Okulu düzenlenecek. Çocuklara yönelik plan-
lanan program için kayıtlar, haftalık olarak her pazar-
tesi yenilenecek. n HABER MERKEZİ 

Konya'da inşaat çalışmaları hızla 
devam eden İmam Hatip Lisesi’nin 
2026-2027 eğitim öğretim yılından 
itibaren hizmet vermeye başlaya-
cağını söyleyen Türk Anadolu Vakfı 
Başkanı Erol Küçükbakırcı, modern 
dokunuşla ve Selçuklu mimarisiyle 
tasarladıkları yeni binanın yaklaşık 
200 yıl hizmet vermesini planladık-
larını dile getirdi.

Konya İmam Hatip Lisesi’nin 
inşaat çalışmaları hakkında bilgi ve-
ren Türk Anadolu Vakfı Başkanı Erol 
Küçükbakırcı, “Türkiye'nin ilk İmam 
Hatip'lerinden olan Konya İmam 
Hatip Okulu, 1951 yılında Merhum 
Hacı Veyiszade Hoca Efendi tara-
fından temeli atılıp 71 yıl eğitime, 
öğretime hizmet verdikten sonra 
inşaat kalitesi bittiği için yenileme 
kararı alınmıştır. Hayırseverlerin ve 
hocalarımızın ve teknik adamların 
okulumuzun yıkılıp yenisinin yapıl-
ması konusunda verdikleri kararla 
birlikte Konya Merkez İmam Hatip 
Lisesi’nin temeli atılmıştır” diye ko-
nuştu.

“YENİ BİNA YAKLAŞIK 200 YIL
HİZMET VERECEK”

Aynı alana yapılan yeni binanın 
yaklaşık 200 yıl hizmet vermesi-
nin planlandığını kaydeden Erol 
Küçükbakırcı, “Temeli atılan oku-
lumuzun inşa çalışmaları da hızla 
devam etmektedir. Okulumuz gü-
nün şartlarına uygun şekilde yapıl-
maktadır. İlk yapılan okul o günün 
teknolojisiyle yapılmış ve 71 yıl 
hizmet vermiştir. Bugün yapılan 
okulumuz ise yüksek teknolojiyle 
inşa edilmektedir. İnşallah yakla-
şık olarak 200 yıl eğitim öğretime 
hizmet vermesi düşünülmektedir” 

şeklinde konuştu. 
“2026-2027 EĞİTİM ÖĞRETİM 

YILINDA HİZMETE BAŞLAYACAK”
Okulun 2026-2027 sezonunda 

hizmete başlayacağını vurgulayan 
Erol Küçükbakırcı, "Hayırseverlerin 
destekleriyle yapılan İmam Hatip 
Lisesi’nin önümüzdeki yılın orta-
sında bitirilmesi hedeflenmektedir. 
İnşallah 2026-2027 eğitim öğretim 
yılına yetiştirilmesi planlanan oku-
lun şu anda tüm ihaleleri yapılmış-
tır. İnşaatın tüm aşamalarıyla ilgili 
rutin toplantıları her hafta düzenli 
olarak Türk Anadolu Vakfı, İmam 
Hatipleri Yaptırma ve Yaşatma 
Derneği ve Konya'mızın önemli 
inşaat firması sahiplerinin iştirakle-
riyle devam etmektedir." dedi.

İNŞAATTA TECRÜBELİ İSİM-
LER BAŞROLDE

Konya İmam Hatip Okulu in-
şaatının şehrin sektörde tecrübeli 
isimlerinin öncülüğünde yüksel-
diğini belirten Erol Küçükbakırcı, 
“RMA İnşaat tarafından sıfır bedel-
le yapılan inşaatımız; firma yöneti-

cisi Ali Çınar, KOBİSAN Yöneticisi 
Ali Kanarya, Baybir Proje Yöneticisi 
Ali Kamacı ve Hasan Kulu Firma 
Yöneticisi Fahrettin Kulu gibi in-
şaatı çok iyi bilen insanların da is-
tişareleriyle hızla yükselmektedir.  
Hayırseverlerimizin destekleriyle 
okulumuzun inşaatı devam etmek-
tedir” dedi. 

SELÇUKLU MİMARİSİNE UYGUN 
TASARLANIYOR

Okulun dış cephesinin Selçuk-
lu mimarisine uygun tasarlandığını 
kaydeden Küçükbakırcı, “19 bin 
200 metrekare inşaat alınana sahip 
olan okulumuzun 64 derslik, 16 la-
boratuar, 720 metrekare spor sa-
lonu, 350 metrekare de konferans 
salonu olan okulumuzun dış cephesi 
Selçuklu mimarisine uygun olarak 
tasarlanmaktadır. Öte yandan oku-
lumuzun inşası sırasında bahçemiz-
de hiçbir değişiklik olmamış, yeşil 
alanımız tamamen korunmuştur” 
diye konuştu. 
YÜKSEK TEKNOLOJİ KULLANILACAK

Binada yüksek teknolojinin yer 

alacağını söyleyen Erol Küçükbakır-
cı, “Son dönemlerde yaygın olarak 
kullanılan akıllı bina teknolojisi oku-
lumuzda da kullanılacaktır. Özellikle 
ısıtma, soğutma ve aydınlatmada 
merkezi sistemle kontrol edilebilir 
otomasyon sistemleri olacaktır. En-
gelliler için acil durumlarda müda-
hale edilmesi için çağrı sistemimiz 
de yer alacaktır. Teknik alanlarda, 
öğrencilerin girmeyeceği sadece 
yetkililerin giriş yapacağız kartlı ge-
çiş sistemimiz olacaktır. Okulumuz-
da üst düzey teknoloji kullanılacak-
tır” ifadelerini kullandı.

OKULA YAPILACAK MÜZE,
MAZİDEN ATİYE KÖPRÜ OLACAK
Hacı Veyiszade Müzesi’nin de 

okula kazandırılacağını vurgulayan 
Küçükbakırcı, “Konya'nın manevi 
mimarlarından olan Hacı Veyisza-
de Hoca Efendi öncülüğünde 1951 
yılında kurulan Konya İmam Hatip 
Lisesi’nin yenilenen binasında mazi-
den atiye köprü olacak Hacı Veyisza-
de müze alanı da yapılacaktır” dedi. 
n HABER MERKEZİ

Konya İmam Hatip Lisesi’nin inşaatı devam ediyor. Türk Anadolu Vakfı Başkanı Erol 
Küçükbakırcı, yeni binanın yaklaşık 200 yıl hizmet vermesini planladıklarını söyledi

Adım adım yükseliyor

Karatay Yaz Okulu kayıtları başlıyor

Özgürce yaşıyorlar

Buğday tarlası yandı

Firari hükümlü yakalandı

Konya ile Karaman sınırında-
ki dağın zirvesinde yer alan yeşil 
çayırlarla kaplı Karadağ kraterinin 
çevresindeki yılkı atları güzel gö-
rüntüler oluşturuyor. Karaman'da 
2 bin 271 rakımlı Karadağ'ın zirve-
si Binbir Kilise gibi tarihi varlıkları-
nın yanı sıra sunduğu doğa güzel-
likleri, yılkı atlarına da ev sahipliği 
yapıyor. Bölge sakinlerinin tarımda 
makineleşmenin yaygınlaşmasıyla 
zaman içinde doğaya bıraktığı atlar 
yıllar içinde çoğaldı. Su ihtiyacını 
belirli noktalara yapılan çeşme ve 
su yapılarından karşılayan atlar, 
buralara günün belirli saatlerinde 
geliyor. Karaman Tanıtım ve Tu-
rizm Platformu Derneği (KARTAP) 
Başkanı İbrahim Ethem Büyük-
köse, Karaman'ın tarihi ve turistik 
yerlerinden birinin de Karadağ ol-
duğunu söyledi. Binbir Kilise gibi 

çok sayıda tarihi varlığı barındıran 
Karadağ'ın yaban hayatının da ol-
dukça çekici olduğunu aktaran 
Büyükköse, “Karadağ'ın zirvesinde 
krater doğal güzelliğiyle biliniyor. 
Buranın eskiden göl olduğu bilini-
yor. Etrafında birçok tarihi yapının 
temeli görünüyor. Doğal güzelliği 
ve tarihi varlıklarıyla önemli bir 
noktadayız. Krater çevresinde 500 
civarında yılkı atı yaşıyor. Onların 
doğal yaşamına uygun bir bitki 
örtüsü var. Bulunduğumuz yer-
den Konya Ovası'nın muhteşem 
manzarası da görülüyor. Sanki bir 
tablo, binlerce halı serilmiş de on-
ları izliyormuşuz gibi manzara var. 
Burada yapılacak çok sayıda turizm 
faaliyeti var. Yukarıda kaya parçası 
üzerinde su oluğu var. Orada kü-
melenmiş şekilde atları görebiliyo-
ruz” dedi. n AA

Kulu’da hasadı yapılmamış 35 
dekarlık buğday tarlasında çıkan 
yangın itfaiye ekipleri tarafından 
söndürüldü.

Edinilen bilgiye göre, ilçeye 
bağlı Dinek Mahallesinde M.Ç.'ye 
ait hasadı yapılmamış 35 dekarlık 
alandaki buğday ekili tarla henüz 
belirlenemeyen bir nedenle yan-

maya başladı. Dumanların yüksel-
diğini gören vatandaşlar 112 Acil 
Çağrı Merkezini arayarak ihbarda 
bulundu. İhbar üzerine adrese it-
faiye ekibi sevk edildi. Olay yerine 
gelen gelen itfaiye ekipleri tara-
fından yangın kısa sürede kontrol 
alınarak söndürüldü. Yangınla ilgili 
tahkikat başlatıldı. n İHA

Kulu’da hakkında kesinleş-
miş 15 yıl hapis cezası bulunan 
firari hükümlü yakalandı. İlçe 
Emniyet Müdürlüğü ekipleri, 
Fatih Sultan Mehmet Mahalle-
si'nde şüphe üzerine durdurdu-
ğu otomobilde kimlik sorgula-

ması yaptı. Polise kimlik ibraz 
edemeyen C.Ç'nin hakkında 15 
yıl kesinleşmiş hapis cezası bu-
lunduğu tespit edildi. Gözaltına 
alınan firari hükümlü, emniyet-
teki işlemlerinin ardından ceza-
evine teslim edildi. n AA

Ekrem Coşkun: Dimdik ayakta duruyoruz
Ekrem Coşkun Döner Gıda 

Sanayi Ticaret A.Ş. Yönetim 
Kurulu Başkanı Ekrem Coş-
kun, konkordato haberleriyle 
ilgili açıklama yaptı. Coşkun, 
“Bu açıklama, sadece bir şir-
ketin mali süreciyle ilgili değil; 
aynı zamanda bir duruşun, bir 
mücadelenin ve bir inancın da 
ifadesidir. Son günlerde bazı 
haber platformlarında Ekrem 
Coşkun Döner Gıda Sanayi Ti-
caret A.Ş.’nin konkordato ilan 
ettiğine dair haberler yer al-
mıştır. Bu doğrudur; fakat bu 
gelişme, şirketimizin iflas ettiği 
ya da faaliyetlerini durdurduğu 
anlamına asla gelmemektedir. 
Biz, kuruluşumuzdan bu yana 
temel ilkemiz olan “halkın sof-
rasına uygun fiyatlı, kaliteli ve 

güvenilir ürünler sunma” anla-
yışımızdan bir adım bile geri at-
madan yolumuza devam ediyo-
ruz. Bugün de Türkiye’nin dört 
bir yanındaki şubelerimiz aynı 
heyecanla, aynı özveriyle sizlere 

kesintisiz hizmet vermeye de-
vam etmektedir. Elbette, kolay 
zamanlardan geçmiyoruz. Özel-
likle 6 Şubat depremi sonrası 
bölgemizde yaşanan ekonomik 
dalgalanmalar, birçok sektö-

rü olduğu gibi bizi de etkiledi. 
Ancak biz, bu zorlukları bir son 
değil, yeni bir başlangıç olarak 
görüyoruz. Konkordato kararı, 
sürdürülebilirliği güçlendirmek, 
çalışanlarımızı ve iş ortakları-

mızı korumak adına proaktif 
bir önlemdir. Bu süreçte her 
zaman olduğu gibi en büyük 
gücümüz siz oldunuz. Yıllar-
dır bize gösterdiğiniz güven ve 
sevgiyle büyüdük. Bugün de o 

güvene layık olmak için, elimiz-
den gelenin fazlasını yapmaya 
kararlıyız. Ekrem Coşkun Döner 
iflas etmedi. Mücadele ediyor 
ve dimdik ayakta duruyor. Biz 
biliyor ve inanıyoruz ki; bu yo-
lun sonunda yine birlikte kaza-
nacağız. İçinde bulunduğumuz 
durum kimilerini sevindirecek 
kimilerini de üzecektir. Ama biz 
en kısa sürede inşallah yeniden 
eski gücümüze kavuşacağız. 
Halkın markası an itibariyle hal-
kımızın yanında olmaya devam 
ediyor. Halkımızın da yanımızda 
olacağına inancımız sonsuz. Bu 
süreçte bize inanan, dualarını 
eksik etmeyen, desteğini her an 
yanımızda hissettiren siz değerli 
halkımıza sonsuz teşekkür ede-
riz” dedi. n TÜLİN ŞEKER

Hasan Kılca

Erol Küçükbakırcı

Ekrem Coşkun
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Eğitime büyük katkılar sunan 
ve Selçuklu’da eğitimin her alanın-
da olan Selçuklu Belediyesi ilçede 
bulunan öğrenciler için unutulmazı 
bir şenlik düzenledi. Selçuklu Be-
lediyesi tarafından 21-22 Haziran 
tarihlerinde Kelebekler Vadisi Par-
kı’nda “Yaza Merhaba ve Karne 
Şenliği” düzenlendi. 

Yaza Merhaba ve Karne Şenli-
ği’nin açılışında Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı’ya, 
AK Parti Konya Milletvekilli Latif 
Selvi, AK Parti Konya Milletvekili 
Hakan Özer ve AK Parti Selçuklu 
İlçe Başkanı Arif Bağcı eşlik etti. 

“GENÇLERE İNANIYOR,
ÇOCUKLARA GÜVENİYORUZ”
Açılış programında konuşan 

Selçuklu Belediye Başkanı Ahmet 
Pekyatırmacı, şenliğe katılan ço-
cukların hatırını sorarak, Çocuklar 
nasılsınız? Eğleniyor musunuz? Sizi 
bu şekilde eğeleniyorken görmek, 
mutlu görmek bizler için en büyük 
mutluluk. Biz gençlerimize inanıyo-
ruz, çocuklarımıza güveniyoruz. İn-
şallah Türkiye Yüzyılı’nı biz bu pırıl 
pırıl gençlerimizle, çocuklarımızla 
birlikte elde edeceğiz. Onun için 
onlarla ilgili yaptığımız çalışmaların 
hepsi bizim için çok kıymetli. Genç-
lerimiz için, çocuklarımız için ne 
yapsak azdır diyorum. Çocuklarımız 
çok güzel bir dönemi bitirdiler, çok 
güzel bir tatili hak ettiler. Biz de bu 
güzel tatilin ilk gününde çocukları-
mızı yalnız bırakmak istemedik. Ve 
onlar için bu organizasyonu hayata 
geçirdik. Tatile hep birlikte burada 
merhaba diyoruz. Etkinlik alanla-
rımızda atölye faaliyetlerine bütün 
çocuklarımız katılabilirler. Ben bü-
tün velilerimize, bütün çocukları-
mıza bugün burada oldukları için 
ayrı ayrı teşekkür ediyorum. Çocuk-
larımıza sağlıklı, sıhhatli, huzurlu 
ve mutlu bir tatil diliyorum” dedi.

DOLU DOLU ETKİNLİK
Protokol konuşmalarının ardın-

dan gerçekleşen şenlikte, çocuk-
ların ve velilerin katılımıyla renkli 
görüntüler oluştu. Şenliğe veliler 
ve öğrenciler tarafından yoğun bir 
katılım sağlandı. Sabah 11.00'den 
gece 23.00'a kadar süren etkinlik-
lerde konserlerden atölyelere, mü-

zikallerden yarışmalara kadar dolu 
dolu bir program yer aldı. 

İki gün boyunca çocukların 
eğlenebileceği konserler, akroba-
si gösterileri, atölye çalışmaları ve 
çeşitli yarışmalar düzenlendi. Öğ-
renciler yılın yorgunluğunu atarken 
velilerde çocuklarıyla birlikte keyifli 
vakit geçirdi.

NİLOYA VE ELİF MÜZİKALİ
İLGİ GÖRDÜ

21 Haziran Cumartesi günü 
animatörler ile birlikte yapılan ya-
rışmaların ardından akrobasi göste-
rileri ve çocukların severek izlediği 
Niloya müzikali büyük ilgi gördü. 
22 Haziran Pazar günü ise program 
Elif ve Arkadaşları müzikali ile baş-
ladı. Gün içerisinde animatörlü ya-
rışmalar devam ederken akrobasi 
gösterileri de büyük ilgi gördü. Gü-
nün finalinde ise Güzel Sanat Lisesi 
konseri yapıldı. 

ATÖLYELER GÜN BOYU AÇIKTI
Şenlik boyunca farklı yaş grup-

larına hitap eden atölyeler gün 
boyu hizmet verdi. Etkinlik alanın-
da kurulan atölyelerde çocuklar 
hem eğlendi hem de yeni beceriler 
kazandı. Yer alan atölyeler arasında 
şunlar vardı: Mekatronik Atölyesi, 
Moda Tasarım Atölyesi, Oyuncak 
Atölyesi, Takı Tasarım Atölyesi, 
Vefa Gençlik Atölyesi, Genç Kalem-
ler Atölyesi, Tohum Atölyesi, Müzik 
Atölyesi Ahşap ve Metal Atölyesi, 
Robotik Kodlama Atölyesi, Kağıt 
Katlama Atölyesi, Resim Atölye-
si, Çini ve Seramik Atölyesi dikkat 
çekerken gün boyu hizmete de de-
vam etti. 

PEKYATIRMACI’YA 
TEŞEKKÜR ETTİLER

Etkinliğe çocuklarıyla katılan 
Elif Şimşek, organizasyondan çok 
memnun olduğunu belirterek, 
“Her sene bu etkinliklere gelmeye 
çalışıyorum. Çocuklarım çok eğle-
niyor. Şişme balonlara bindik, don-
durma yedik, yapboz ve hediyeler 
aldık, atölyelerde maske boyadık. 
Görevliler çok ilgiliydi. Atölyele-
rinde hepsi ayrı ayrı güzeldi. Böyle 
etkinliklerin daha fazla olmasını is-
terim. İyi ki Selçuklu’da yaşıyorum. 
Ahmet Pekyatırımcı Bey’e teşekkür 
ederim” dedi.n TÜLİN ŞEKER

Selçuklu Belediyesi tarafından okulların tatil olmasının ardından Kelebekler Vadisi Parkı’nda 
‘Yaza Merhaba ve Karne Şenliği’ düzenlendi. Çocuklar şenlikte iki gün boyunca doyasıya eğlendi

Doyasıya eğlendiler



Konya'da kalp krizi geçiren 73 
yaşındaki hasta, minimal invaziv 
yöntemiyle yapılan dörtlü bypass 
ameliyatıyla sağlığına kavuştu.

Konya'da evinde ani göğüs 
ağrısıyla uykusundan uyanan 73 
yaşındaki Faruk Dügen, durumu 
çocuklarına bildirdi. Hemen hasta-
neye kaldırılan Dügen'in kalp krizi 
geçirdiğinin anlaşılmasının ardın-
dan tetkiklere başlandı. Tetkiklerin 
ardından yapılan değerlendirmede, 
ameliyat olması gerektiğine karar 
verilen ve yüksek riskli olarak de-
ğerlendirilen Faruk Dügen, operas-
yon için Medicana Konya Hasta-
nesi'ne nakledildi. Dügen, burada 
minimal invaziv yöntemiyle yapı-
lan dörtlü bypass ameliyatıyla sağ-
lığına kavuştu.

"MİNİMAL İNVAZİV OLARAK
DÖRTLÜ BYPASS YAPTIK"

Hastanın dış kurumda tanısı 
konulduktan sonra Medicana Has-
tanesine geldiğini belirten Kalp 
ve Damar Cerrahisi Bölümünden 
Prof. Dr. Ali Sarıgül, "Hastanın de-
ğerlendirmesini yaptıktan sonra 
minimal invaziv dediğimiz küçük 

kesiden ameliyata uygun olduğuna 
karar verdik. Hastayla da konuş-
tuktan sonra bu ameliyatı yapmaya 
yöneldik ve hastayı hazırladıktan 
sonra da ameliyata aldık. Hastanın 
ameliyatı başarılı geçti. Minimal in-
vaziv olarak dörtlü bypass yaptık. 
Çoklu bypassı gayet güzel başarıyla 
yapıyoruz. Bu hastalarda iyileşme 
süreleri daha hızlı olup hastanın 
hastaneden çıkış süreleri kısalmak-
ta, sosyal hayata dönüş süreleri de 
kısalmaktadır. Hastamız yaşı itiba-

riyle de bu ameliyatta gayet başarı 
oranı yüksek oldu. Uzun zamandır 
da biz zaten minimal invaziv cer-
rahiyi hem bypass hem de kapak 
ameliyatlarında yapıyoruz ve so-
nuçlarımızın da iyi olduğunu dü-
şünmekteyiz" dedi.
"YÜKSEK RİSKLİ KABUL EDİLEBİLE-

CEK BİR HASTAYDI"
Hastanın dış merkezde, yoğun 

bakımda intraaortik balon pompası 
ile takip edilen bir hasta olduğunu 
söyleyen Kalp ve Damar Cerrahisi 

Bölümünden Op. Dr. Ahmet Ni-
hat Baysal da, "Yüksek riskli kabul 
edilebilecek bir hastaydı. Hastanın 
yakını hekim arkadaşımız bizimle 
temasa geçti. Minimal invaziv cer-
rahi için görüşmelerde bulundu. 
Hastanın uygun olduğunu gördük. 
Hastayı dış merkezden merkezimi-
ze getirerek cerrahi işlemini yap-
mış olduk ve başarı ile sonuçlandı" 
şeklinde konuştu.
"AMELİYAT OLALI ÜÇ HAFTA OLDU, 

GAYET İYİYİM"
Bir ay önce gece ani bir göğüs 

ağrısıyla uyandığını anlatan Faruk 
Dügen (73), "Kalp krizi geçirdiği-
mi tahmin ederek çocuklara haber 
verdik. Önce farklı bir hastaneye 
gittik. Orada 1 gün yoğun bakımda 
kaldım. Ameliyata karar verildi. Bu 
arada araştırmamız sonucunda bu-
raya nakil olduk. Burada da bir gün 
yoğun bakımda kaldıktan sonra 
Ahmet Nihat Baysal hocam ile Ali 
Sarıgül hocam nezaretinde ame-
liyatımız yapıldı. Gayet de başarılı 
geçti. Şu an itibariyle ameliyat olalı 
üç hafta oldu, gayet iyiyim" diye ko-
nuştu. n İHA
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İran füzelerinin Tel Aviv semalarını 
ışıldatışı kimimizi sevince boğarken, ki-
mimiz ihtiyatlı ve kontrollü, kimimiz ise 
danışıklı dövüş ayarında devam ediyor. 
İslam’ı referans almayan dünya görü-
şüne sahip olanları bir tarafa bırakıp, cari 
hayatın reel gerçekliklerini Kur’an bakış 
açısıyla görmek isteyen kardeşlerle has-
bihalimiz olsun.

Zamanın süper güçleri Sasani im-
paratorluğu ile Bizans imparatorluğu 
sürekli bir kapışma içindeydiler. Son 
zamanlarda Bizans zayıflamaya baş-
lamış, Sasaniler atağa geçmiş, Mısır’a 
kadar dayanmışlardı. Bu durum müş-
rik Arapları, Muhammedî müminlere 
karşı böbürlendiriyordu. Çünkü şimdiki 
İran’daki, Perslerin devamı Sasani İm-
paratorluğu da müşrik (Mecusi- ateş-
perest)  idi. Şirkin tabiatı gereği, bu tür 
dünyevi olaylar ile Yaratıcının iradesi 
arasında bağ kuramadıkları için Sasani 
zaferi sonsuza kadar devam edecekmiş 
gibi düşünüyorlardı.   Müminler ise ehli 
kitap Hristiyan olan Bizans İmparator-
luğu’nun zaferini gözlüyorlardı. Böyle 
bir zafer, üç beş yıl sonra Tebük’de Bi-
zans ile karşı karşıya gelecek olsalar bile 
Mekkeli müşriklere karşı Müminlere 
büyük bir motivasyon olacaktı. Rabbi-
miz müjdeyi verdi:

Elif Lam Mim
Rumlar yenildi.
Yeryüzünün en alçak yerinde, bu 

yenilgilerinin ardından mutlaka galip 
gelecekler.

Üç- dokuz yıl içinde.
Onların bu yenilgilerinden önce 

de sonra da emir Allah’ındır ve o gün 
MÜMİNLER SEVİNECEKLERDİR.

Allah’ın yardımıyla. Allah diledi-
ğine yardım eder, galip kılar. O çok 
güçlüdür, merhamet edicidir.

(Rum Suresi, 1-5)
Tarih ve konum verildi:
 Bid’ı siniyn- üç ile 9 yıl arasında bir 

zamanda.
Fi ednel ard- yeryüzünün en alçak 

yerinde.
Bugün bilinen bir şey olsa da o gün 

kim bilirdi ki, deniz seviyesinden aşa-
ğıda (-400 rakımlı) Lut gölü bölgesinin 
dünyanın en alçak yeri olduğunu.

Dokuz sene sonra denilmedi de za-
mana yayıldı vaat. Bedir savaşının ger-
çek zafer sevinciyle aynı günde, dokuz 
yıl sonra gerçekleşen Bizans zaferinin 
teselli sevinci olan bu kader, müminle-
rin Allah’ın vaadine inançlarıyla, dokuz 
sene boyunca gündem edilmiş, Sasa-
ni yenilmezliği büyüsü bu dokuz sene 
boyunca önce zihinlerde bertaraf edil-

mişti. Sınır tanımaz, galip 
Allah’ın yardım vaadi de, 
harita üzerinde mevcut 
olmayan, Bizans’ın zafe-
rine sevinmeyi beklerken 
Bedir’in zaferiyle varlık 
bulan rahmet ve kılıç 
peygamberinin ülkesine 
dönüştü. Aksa Tufan’ının 
arkasından yaşanan geliş-
melerle, sınırları olmayan 
hak ve adalet, vicdan ve 
merhamet ülkesinin ira-
desinin belirginleşmesi, kim bilir belki 
de üç-dokuz zaman sonra batıla galip 
gelecek.

Ters köşe olmuş tarihin İsrail 
oğulları-Firavun mücadelesi kesitin-
de, Musa rolünü bugün nasıl ki Gazze 
temsil ediyorsa,  Firavun rolü de İsrail 
oğullarının devamı iddiasındaki İsrail’de 
ise, Mecusi Sasani İran’ını, hiçbir dini, 
ahlaki kural tanımayan İngiliz-Yahudi 
aklının mahsulü batı cephesi, Bizans’ı 
da, şer cephesinin bölgedeki garnizo-
nunu vuruşuyla Müslümanları sevindi-
ren, yüreklerine su serpen İran temsil 
ediyor. Bir asırdır içirilip duran Batının 
yenilmezliği büyüsü, Aksa Tufanı milatlı 

takvimin üç-dokuz senesi 
boyunca geri kusulursa, 
bir ayağı okyanus ötesi 
kıtada bir ayağı dar-ı İs-
lam’ın bağrında deccali 
yapının yenilmezlik bü-
yüsü yerel müstekbirler 
istemese de bozulacak 
Allah’ın yardımıyla. Ve 
Allah’ı işin dışında gören-
lerin realist ve rasyonalist 
okumalarına rağmen, iş 
Allah’ındır.

Yüzyıla yakın süren Moğol istila-
sı döneminde, parçalı bir halde olan 
siyasal İslami yapılanma, 13. Yüzyılın 
son çeyreğinde toparlanmaya başla-
yıp, Moğol ordusunu Sultan Baybars 
komutasında ilk yenilgisine uğratırken, 
bölgenin etnik çeşitliliğine rağmen vah-
şi Moğol istilası birleştirici olmuştu.

 Haçlı seferleri de kimi zaman düş-
manla gizli ittifaklar kuranlar olsa da, 
çoğu zaman coğrafyanın iç çekişmele-
rini ikinci plana iten bir konsensüse se-
bep oldu. Bugün de Arzı Mev’utcuların 
hayallerine inanarak, dillendirerek, bü-
yüsüne kapılarak hizmet etmek yerine 
Allah’ın yardım vaadine inanarak çalış-

malı, kendi vahdet rüyamızı görmeliyiz. 
Başkalarının hayallerine inanıp, kendi 
rüyamızı göremeyiz 

 İran bizim neyimiz olur?  1639 
Kasrı Şirin Anlaşmasından bu yana İran 
ile savaşmamışız. Ancak anlaşmayla çi-
zilen sınırlar, anlaşma öncesinde oluşan 
kültürel etkileşimin devam etmesine 
mani olamamış. Özellikle edebiyat ve 
sanatta fars etkisi son yüzyıla gelene ka-
dar devam etmiş. Öyle ki;  İsmet Özel ’in 
dediği gibi: “Arapça ve farsça kelimeleri 
dilimizden atsak, hiçbir şey diyemeyiz. 
Çünkü hiç Farsça, bir Türkçe, şey ise 
Arapçadır.”

 İlk üç günün ihtiyatını bir tarafa 
bırakırsak,  artık açıkça görülüyor, İran 
ciddi ciddi vuruyor. “İran küffar ile sa-
vaşmadı, hep Müslümanlarla uğraştı” 
eleştirisi de belki böylece son bulur. Os-
manoğulları’nın, İslam’ı Viyana sınırla-
rına taşımaya çabalarken, küffarla değil 
kendisiyle savaşan  Akkoyunlu İran’ını 
Müslüman saymama geleneğinin et-
kisiyle İran bizde soğuk bir etki bıraksa 
da, tarihi Pers imparatorluğunun deva-
mı olmaktan çok ehli sünnet olmasa da 
ehli kıble olan İslam ümmetinin bir par-
çasıdır. Evet, Şia’nın Ehli beyt ve Hz. Ali 
muhabbeti kabul edilir boyuttan sapkın 
boyutlara varan bir yelpazede çeşitlilik 

gösteriyor.  İran’ın Suriye’de yaptıkları, 
Ermenistan’a desteği… unutulacak gibi 
değil. Ancak İsrail’le, ABD’yle NATO’y-
la… iş tutan ehli sünneti(!) bağırlarına 
basıp, İran’a düşman olanları anlamak 
mümkün değil. Orta çağ Hristiyan 
Bizans’ının Mecusi İran karşısındaki 
zaferine sevinmeye cevaz verilmişse, 
milenyum çağı haçlı Siyonist ittifakının 
karşısında şii İran’ın zaferini temenni 
etmeli, Yemen’e dua etmeli ve 77 yıllık 
İsrail tarihinde ilk defa Siyonist zalim-
lerin tepesine düşen hayberşakenleri 
izlemenin keyfini yaşayıp sevinmeliyiz. 

Yalnız şuna dikkat etmeli ki; ima-
met ve hilafet organizatörleri İran’ın 
parlayacak yıldızının altında, bir ümmet 
tasarlamaya kalkışabilir. İmamet, Üm-
metin eğik başını kaldıran, küçücük bir 
topluluk olsa da millet olma vasıflarına 
haiz fedakâr, Allah’ın kitabıyla hükme-
den, tüm dünyaya mektep olan mescidi 
aksa murabıtlarının hakkıdır. O çekirde-
ğin etrafında kenetlenmek gerek.

 Filistin ve Gazze’de yaşanan zulmü, 
mücahitlerin direnişini, bütün dünyayı 
aydınlatan farkındalık ve uyanış nurunu 
hiçbir şeyin gölgelemesine müsaade 
etmeden Gazzeli kardeşlerimizin sevin-
cine ortak olalım. Selam ile…

RUM SURESİ VE İRAN

haber@konyayenigun.com
AYŞE KÜÇÜKŞAKALAK AS

Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) 
İl Başkanı Bekir Yaman, 81 il baş-
kanı olarak Ankara’da yaptıkları 
toplantının ardından değerlendir-
mede bulundu. Yaman, ortak ka-
rarla partilerinin teslim alınamaya-
cağı mesajı verdiklerini belirterek, 
“Türkiye Cumhuriyeti’nin kurucu 
gücü, halkın vicdanı ve demokra-
sinin teminatı olan CHP’nin 81 İl 
Başkanı olarak kamuoyuna sesle-
niyoruz; Milletimiz, hiç olmadığı 
kadar derin ve yıllara yayılmış bir 
yoksulluk kriziyle boğuşmaktadır. 
Bölgemizde savaşların tırmanması 
ile istikrarsızlıklar da gün geçtikçe 
büyümektedir.  Mevcut iktidar ise 
sorunları çözmeyi ve esas işlerini 
bırakmış, muhalefet ile uğraşmak-
tadır. Elindeki gücü yalnızca kendi 
dar çevresinin çıkarları için kötüye 
kullanmaktadır. Bugün; tam ba-
ğımsız, tam demokratik bir Türkiye 
hedefinin sürükleyici merkezi ve 
bir sonraki iktidarın adresi CHP’dir. 
CHP, 38. Olağan Kurultayımızın 
delegelerinin hür iradesi ile Sayın 
Özgür Özel’i Genel Başkan olarak 
seçmiştir. Kurultayımız sonrası 81 
İl Başkanı ve örgütümüzün tüm 

kademeleri Genel Başkanımız ön-
cülüğünde birlik içerisinde yerel 
seçime odaklanmıştır. Partimiz, 31 
Mart seçimlerinde Türkiye’nin 1. 
Partisi olarak, ülkemizi içinde bu-
lunduğu karanlıktan çıkaracak bü-
yük değişimin başlangıç adımlarını 
yerelde iktidar olarak atmıştır. Ye-
rel seçim sonrası, üyelerimizin he-
men hemen tamamının katılımıyla 
ve dayanışma oylarıyla toplam 15,5 
milyon vatandaşımız Cumhur-
başkanı Adayı olarak Sayın Ekrem 
İmamoğlu’nu seçmiştir ve partimiz 
emin adımlarla iktidara yürümek-
tedir” dedi.  

“CUMHURBAŞKANI ADAYIMIZ
EKREM İMAMOĞLU’NUN

YANINDAYIZ”
81 il başkanı olarak Cumhur-

başkanı adayları Ekrem İmamoğ-
lu’nun yanında olduklarını kayde-
den Yaman, “Yapılan saldırılara 
karşı, gözaltına alınan, tutuklanan, 
iftiraya uğrayan ve yargı kıskacına 
alınan tüm yol arkadaşlarımızın 
ve Cumhurbaşkanı adayımız Sn. 
Ekrem İmamoğlu’nun yanındayız. 
Onlar yoksulluğa karşı mücade-
le ettikleri için, rantla değil halkla 

yan yana durdukları için, iktidara 
değil millete hesap verdikleri için 
hedef alınmaktadır.  Partimiz CHP, 
siyasallaşmış yargı oyunlarıyla ve 
siyaset mühendisliğiyle rotası be-
lirlenecek, şantaj ve tehditle dize 
getirilecek parti değildir. Partimize 
yönelik baskılar bizleri yıldırmaz, 
aksine örgütümüzün mücadele 
azmini perçinler. Her hafta mey-
danlardan yükselen 81 ilde milletin 
kalelerinde yükselen ses, bu azmin 
ve halkımızın sesidir. Bizler de CHP 
örgütleri olarak, asla halkımızın vic-
danıyla ters düşecek yerde durma-
dık, durmayacağız. 19 Mart darbe 
girişimiyle başlayan süreçte Genel 
Başkanımız Sayın Özgür Özel liderli-
ğinde 81 ilde tüm örgütlerimiz, tam 
seferberlik ile geceli gündüzlü çalı-
şarak ülkemizin ve halkımızın gele-
ceğini savunmak için tüm bedelleri 
göze almıştır. Zira 23 yılın ardından 
tükenen AKP’nin yerine halkın ik-
tidarının kurulması tarihsel bir zo-
runluluktur. Bizler de tarihsel göre-
vimizi yerine getirmekten bir adım 
dahi geri adım atmayacağız. İktidar 
güdümündeki siyasallaşmış yargı-
nın aparatları partimiz hakkında ne 

karar verirse versin; adına kayyum 
da deseler, butlan da deseler, 81 il 
başkanı bu kararı tanımayacaktır. 
Tüm il başkanlarımız Cumhuriyet 
Halk Partisi 38. Olağan Kurultay ve 
21. Olağanüstü Kurultay iradesinin 
yanında yer alacaktır, üye ve delege 
iradesiyle seçilmiş gerçek yönetimi 
esas alacaktır. Bu iradeyle; 81 İl Baş-
kanı olarak, kayyum tartışmalarına 
karşı Önceki Dönem Genel Başka-
nımız Sayın Kemal Kılıçdaroğlu’na, 
önceki dönem Genel Başkanlarımı-
za, milletvekillerimize, partimizde 
görev yapmış ve yapmakta olan tüm 
yöneticilerimize ve büyük örgütü-
müze çağrımızdır; ülkemizin ikinci 
kurtuluş mücadelesini verdiğimiz 
bugünlerde hepimize düşen görev 
birlik içerisinde partimize yönelik 
kuşatmayı dağıtmak ve partimizi 
iktidara taşımaktır.  Biz buradayız, 
omuz omuzayız. Demokrasinin ka-
lesine, baba ocağımıza sahip çıkıyo-
ruz. CHP halkın partisidir, gücünü 
halktan alır. Şanlı tarihimizden bil-
diğimiz üzere; halkın gücü, sarayın 
fermanlarını yırtıp atacak kadar bü-
yüktür” ifadelerini kullandı.
n HABER MERKEZİ

CHP Konya İl Başkanı Bekir Yaman, 81 il başkanı olarak yaptıkları toplantının ardından, “Türkiye 
Cumhuriyeti ve Halkın Partisi CHP’nin teslim alınamayacağının mesajını verdik” diye konuştu  

‘Teslim alınamayacağız’ 

Dörtlü bypassla sağlığına kavuştu

Milli Kalkınma Partisi 
İl Teşkilatı dualarla açıldı

Otları yakmak isterken 
komşusunun evini yaktı

Milli Kalkınma Partisi (MKP) 
Konya İl Teşkilatı, düzenlenen tö-
renle ve dua ile açıldı. Açılış MKP 
Kurucu Genel Başkanı Durmuş 
Alagöz, il ve ilçe başkanları ve 
partililerin katılımı ile gerçekleş-
ti. MKP Kurucu Genel Başkanı 
Durmuş Alagöz, Türkiye’nin önce 
birlik, beraberlik ve adaletli bir 
düzene ihtiyaç olduğunu belirte-
rek, MKP'nin geçmişinin 7-8 yıl 
öncesine dayandığını ancak 1945 
yılında kurulduğunu söyledi.

Partilerinin halktan doğan bir 
hareket olduğunu belirten Ala-
göz, “Biz Atatürkçüyüz aynı za-
manda Celal Bayar, Nuri Demirağ 
ve Süleyman Demirel’e gibi lider-
lerin bıraktığı mirasa sahip çıkaca-
ğız” dedi.

Alagöz, partinin eğitim ve ta-
rım politikalarından bahsederek, 
“Köy Enstitülerini yeniden kura-
cağız. Fransa’dan, İngiltere’den, 

İsrail’den tohum almayacağız. 
Kendi tohumumuzu kendimiz 
üreteceğiz. Sağlık ocaklarını yeni-
den yapılandıracağız. Büyük mer-
kezli sağlık binalarında doktor, 
hemşire, ambulans ‘ziraat mü-
hendisi ve veteriner hekim ola-
cak. Topluca Kalkınma Planımız 
var” diye konuştu. 
MKP Genel Sekreteri Cihangir 
Önal ise, Türkiye’nin genel so-
runlarından bahsetti. Önal, Tür-
kiye’de ciddi bir adalet problemi 
olduğunu belirterek, “Ekonomi 
bölüşümünde büyük bir adalet-
siz yaşanıyor” dedi.  Toplumsal 
yapının bu adaletsizlikten etkilen-
diğini söyleyen Önal, “Adaletin iş-
lemediği yerde insanlar kendi çö-
züm yolunu aramaya başlıyor. Bu 
ciddi bir sorun haline geliyor” diye 
konuştu. Konuşmaların ardından 
MKP Konya İl Teşkilatı dualarla 
açıldı. n TÜLİN ŞEKER

Seydişehir’de evinin önün-
deki otları yakan şahsın kontro-
lünden çıkan alevlerin büyüme-
si sonrası yan bahçede bulunan 
komşunun evinde yangın çıktı. 
Yangın, evde büyümeden kont-
rol altına alınarak söndürüldü. 
Olay, ilçeye bağlı Gevrekli Ma-
hallesi Ömer Karabulut Caddesi 
üzerinde meydana geldi. Edi-
nilen bilgiye göre, Ö.A, evinin 
önündeki otları temizlemek için 

ateşe verdi. Bir anda parlayan 
alevler, yan bahçede bulunan 
Yusuf Coşkun'a ait evde yangı-
na sebep oldu. Bahçede bulunan 
kuru ağaçların tutuşması son-
rası büyüyen yangın 2 katlı eve 
sıçradı. Yangın, ihbar üzerine 
adrese sevk edilen itfaiye ekip-
lerince kısa sürede kontrol altı-
na alınarak söndürüldü. Yangın 
sonrası ev kullanılamaz hale ge-
lirken, tahkikat başlatıldı. n İHA
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ŞIRKETIMIZ BÜNYESINDE ÇALIŞTIRILMAK ÜZERE

* FORKLIFT OPERATÖRÜ
30-45 YAŞ ARASI 

BAY
* PLASTIK BORU ÜRETIM TESISIMIZDE
3 VARDIYA DÜZENINDE ÇALIŞACAK

20-45 YAŞ ARASI 
 BAY-BAYAN

PERSONEL ALIMI YAPILACAKTIR.

MAAŞ+DEVAMLILIK PRIMI
SIGORTA+YEMEK+SERVIS

* GÖRÜŞMELER YÜZ YÜZE FIRMADA YAPILACAKTIR.

Adres: Konya Organize Sanayi Bölgesi 3. Sk. No:16/A
Selçuklu / Konya / Türkiye

TEL: 0332 239 11 12
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Konya'nın ve Türkiye'nin en büyük amatör 
spor kulüplerinden Selçuklu Belediyespor Ku-
lübü, 169 kulüpten 2200 sporcunun katılımıyla 
Sivas’ta düzenlenen Minikler Grekoromen Güreş 
Türkiye Şampiyonasında büyük bir başarıya imza 
attı. U11 kategorisinde takım halinde Türkiye 
Şampiyonu, U12 kategorisinde ise Türkiye İkin-
cisi olan Selçuklu Belediyespor Kulübü şampi-
yonada toplam 12 madalya (5 gümüş, 7 bronz ) 
kazanarak Türkiye Şampiyonasına damga vurdu. 
Selçuklu Belediyespor Kulübü sosyal medyadan 
yaptığı paylaşım ile minik güreşçileri ve antrenör-
leri tebrik etti.   U11 Takım Türkiye Şampiyonu, 
34 kg Taha Karapolat, 78 kg Bilal Ahmet Öztürk, 
88 kg Miraç Efe Özçelik, U12 Takım Türkiye İkin-
cisi 57 kg Emir Efe Sivri, 68 kg Hamza Selim Ku-
laklıkaya, 88 kg Muhammet Akif Aslan U13 34 kg 
Cevdet Özcan, 52 kg Mehmet Emir Gündüz, U14 
52 kg Muhammet Ali Özen, 62 kg Yahya Enes 
Yıldız,  78 kg Mustafa Eymen Sivri.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Selçuklu’dan güreşte madalya yağmuru
Sivas’ta düzenlenen Minikler Grekoromen Güreş Türkiye Şampiyonası'nda 2 Bin 200 sporcunun yarıştığı dev organizasyona damga vuran Selçuklu Belediyespor Kulübü, 
U11 kategorisinde takım halinde Türkiye Şampiyonu, U12’de ise Türkiye İkincisi oldu. Kulüp, toplam 12 madalya kazanarak minik güreşçileriyle büyük bir gurur yaşattı 

Büşra Erdem’den Bakü’de altın madalya
Konya Gençlik ve Spor İl Müdürü Birdal Öztürk, Azer-

baycan’ın başkenti Bakü’de 4-5 Haziran tarihlerinde dü-
zenlenen Türk Devletleri Teşkilatı “Herkes İçin Yüzme” 
Projesi kapsamında önemli bir başarıya imza atıldığını 
duyurdu. Ülkemizi 30-34 yaş kategorisinde temsil eden 
milli yüzücü Büşra Erdem, büyük bir başarı göstererek al-
tın madalya kazandı. Konuyla ilgili açıklama yapan İl Mü-
dürü Öztürk, “Türk Devletleri Teşkilatı Herkes için Yüzme 
Projesi,4-5 Haziran tarihlerinde Azerbaycan'in başkenti 
Bakü'de gerçekleştirildi. Ülkemizi 30-34 yaş kategorileri-
sinde temsil eden yüzücümüz Büşra Erdem altın madalya 
kazandı. Tebrikler Büşra “dedi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Muhammed Hacisa’dan
çifte şampiyonluk

Konya Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü, 18-19 Haziran 2025 
tarihlerinde Gümüşhane'de düzenlenen GSB Okul Sporları Bi-
lek Güreşi Türkiye Birinciliği Müsabakalarına katılan Seydişehir 
İsmet Şen Ortaokulu öğrencisi Muhammed Hacisa’nın büyük 
başarısını duyurdu. 40 kg kategorisinde yarışan Muhammed 
Hacisa, hem sağ kol hem de sol kolda Türkiye Şampiyonu 
olarak çifte altın madalya kazanarak Konya’ya büyük bir gurur 
yaşattı. Konya Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü’nden yapılan açık-
lamada, “İlimizi en iyi şekilde temsil eden sporcumuzu ve eme-
ği geçen herkesi tebrik ediyor, başarılarının devamını diliyoruz” 
ifadelerine yer verildi. Başarılı sporcu Muhammed Hacisa’nın 
bu çifte zaferi, hem okulunu hem de memleketi Seydişehir’i 
sevince boğdu. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Peksemerci ve Binici’den 
Öztürk’e ziyaret

Geleneksel Atlı Spor Dalları Federasyonu Asbaşkanı Ali 
Peksemerci ve Meram Rahman Atlı Spor Kulübü Başkanı 
Ahmet Binici, Konya Gençlik ve Spor İl Müdürü Birdal Öz-
türk’ü makamında ziyaret etti. Ziyareti sosyal medya hesa-
bından paylaşan İl Müdürü  Öztürk, “Geleneksel Atlı Spor 
Dalları Federasyonu Asbaşkanı Ali Peksemerci ile Meram 
Rahman Atlı Spor Kulübü Başkanı Ahmet Binici kurumumu-
zu ziyaret ettiler. Kıymetli başkanlarımıza nazik ziyaretlerin-
den dolayı teşekkür ederim.” n SPOR SERVİSİ

Konya Gençlik ve Spor’dan antrenörlere teşekkür
Konya Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü sosyal medya hesabından 21 Haziran Antrenörler Günü'nü kutladı. 

Sosyal medya hesabından yaptığı paylaşımda, “ Sporcularımızı keşfeden, emek verip yetiştiren ve kazanılan 
başarıların arkasındaki gizli kahramanlarımız olan antrenörlerimizin, 21 Haziran Antrenörler Günü kutlu ol-
sun.” İfadelerine yer verildi. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA
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Konya’nın başarılı amatör spor kulüplerin-
den Demir Akademi Antrenörü  Berat Tarman 
akademi hakkında Konya Yenigün Gazetesine 
açıklamalarda bulundu. Basketbol ve voley-
bol branşında  Bireysel Gelişim Antremanları 
veren, liglerde mücadele eden Demir Akade-
mi’nin hedefi , çocukları erken yaşta sporla 
tanıştırmak. Çocukların kötü alışkanlıklardan 
uzak durmasını, özgüvenlerinin artmasını he-
defliyor. 

Öncelikle sizi tanıyabilir miyiz?
Ben Berat Tarman, basketbol antrenörü-

yüm. Üçüncü kademe (C kademe) basketbol 
antrenörlük belgem var. Ayrıca üçüncü ka-
deme tenis antrenörlüğü ve beşinci kademe 
fitness antrenörlüğü belgelerine sahibim. An-
cak tenis ve fitness alanlarında hiçbir zaman 
yoğunlaşmadım. Küçük yaşlardan itibaren, 
ilkokul ikinci sınıftan beri basketbol oynuyor-
dum ve tamamen bu alana odaklandım. Ak-
tif basketbol hayatımı sonlandırdıktan sonra 
beden eğitimi okumaya karar verdim. Selçuk 
Üniversitesi Spor Bilimleri Fakültesi Beden 
Eğitimi Öğretmenliği bölümünden mezun ol-
dum. Ardından aynı üniversitede yüksek lisan-
sımı tamamladım. Bu şekilde tamamen spora 
yönelmiş oldum.

Demir Akademi Basketbol hakkında bil-
gi verir misiniz?

Amacımız, çocukları erken yaşta sporla 
tanıştırmak. Çocukların kötü alışkanlıklardan 
uzak durmasını, özgüvenlerinin artmasını he-
defliyoruz. Küçük yaşta kazandırılan özgüven, 
ilerleyen yıllarda hem eğitim hem iş hayatın-
da disiplinli bir yaşam tarzı oluşturuyor. Aynı 
zamanda yetenekli çocukları keşfederek daha 
üst düzey takımlara yönlendiriyoruz. Böylece 
bu işi meslek hâline getirmelerini ve hatta ge-
çim kaynağı yapmalarını sağlıyoruz. Basketbol 
tutkusu içinde kalan ve antrenörlük yapmak is-
teyen çocukları ise beden eğitimi fakültelerine 
yönlendiriyor, özel yetenek sınavlarına hazırlı-
yoruz. Kimisi öğretmen, kimisi antrenör olarak 
hayatına yön veriyor.

Konya'daki kurslarınızı nerede yapıyor-
sunuz?

Kurslarımızı Naciye Mumcuoğlu Anado-
lu Lisesi Spor Salonu’nda gerçekleştiriyoruz. 
Erkeklerde U10, U11, U12, U14, U16, U18, 
Ümit Erkekler ve Büyük Erkekler olmak üzere 
tüm kategorilerde mücadele ediyoruz. Katıl-
madığımız hiçbir kategori kalmadı. Kızlarda 
da son yıllarda ciddi ilerlemeler kaydettik. Bu 
sezon U14 kız kategorisinde yarı finale kadar 
yükseldik. Karatay Belediyesi’ne sadece iki 
sayı farkla yenilerek elendik. Üstelik yaş olarak 
rakiplerimizden küçüktük. Gelecek sezon U14 
kızlarda şampiyonluğun en büyük adayların-
dan biri olacağımıza inanıyoruz. Ayrıca U12 ve 
U11 kız kategorilerinde de mücadele ediyoruz. 
Konya'da daha önce kız basketbolu pek geliş-

memişti; biz öncülük ettik ve artık diğer kulüp-
ler de bu alana yönelmeye başladı. Erkeklerde 
yaklaşık 18 takım varken, kızlarda bu sayı 8’e 
yaklaştı.

Sporcu adaylarını seçerken nasıl bir de-
ğerlendirme süreci izliyorsunuz?

Bizim hem takım hem de spor okulu 
düzeyinde antrenmanlarımız var. Takım ant-
renmanları daha ileri seviyede oluyor. Önce 
çocukları spor okuluna alıyoruz. Burada geli-
şimlerini gözlemliyoruz. Fiziksel ve yeteneksel 
değerlendirme yaptıktan sonra, potansiyel 
taşıyan çocukları takım antrenmanlarına davet 
ediyoruz. Eğer yeterli seviyeye ulaşamazlarsa, 
onları farklı branşlara yönlendiriyoruz. Amacı-
mız, her çocuğun potansiyeline göre en uygun 
alanı bulmasını sağlamak.

Konya basketbolunun gelişimi için bir 
hayaliniz ya da hedefiniz var mı?

Demir Akademi Spor Kulübü olarak en 
büyük hedefimiz, altyapıda istikrarlı bir başarı 
sağlamak. Üst yapı için ciddi sponsorluk ve 
maddi destek gerekiyor. Şu anda bu gücümüz 
yok. Bu seviyede mücadele edecek olanlar be-
lediye takımlarıdır ve zaten Konya Büyükşehir 
Belediyespor, TBL'de şehrimizi başarıyla tem-
sil ediyor. Bizim hedefimiz amatör düzeyde 
kalmak ve Konya’da altyapıda sürdürülebilir 
bir başarı elde etmek. Şu anda basketbolda 
120-125 lisanslı sporcumuz var. Gelecek 
sezon voleybola da yönelmeyi planlıyoruz. 
Basketbolda altyapılarda pek çok kupa ve de-
rece kazandık. Şimdi bu başarıyı voleybola da 
taşımak istiyoruz. Çocuklara kaliteli bir eğitim 
verip onları iyi yerlere taşıyabilmek en büyük 
motivasyonumuz. Bir ya da iki değil, 5-6 ço-
cuğu şehir dışına, belki milli takıma veya pro-
fesyonel seviyelere taşıyabilirsek, hayatlarını 
değiştiririz. Televizyonda onların başarılarını 
görmek bize büyük gurur verir.

Basketbol oynamak çocuklar için neden 
faydalı? Velilere ne tavsiye edersiniz?

Günümüzde birçok veli çocuklarını spo-
ra, özellikle de basketbola, zayıflamaları veya 
tabletten uzaklaşmaları için getiriyor. Ancak 
çocuklar antrenmana bile tabletle geliyorlar. 
Antrenman bitince tekrar tablete dönüyorlar. 
Bu noktada velilere büyük görev düşüyor. Ço-
cukları daha küçük yaşlarda spora yönlendirir-
lerse, teknoloji bağımlılığına karşı daha dirençli 
bireyler yetişir. Teknolojiyle erken tanışan ço-
cukların iletişim becerileri zayıf olabiliyor. Elin-
de telefonla gelen çocukla iletişim kurmakta 
zorlanıyoruz. Ancak teknolojiye daha az maruz 
kalan çocuklarla çok daha rahat diyalog kura-
biliyoruz. Bu yüzden velilere tavsiyem, çocuk-
ları tabletten ve telefondan olabildiğince uzak 
tutmaları ve sporla erken yaşta tanıştırmala-
rıdır. Bu onların hem fiziksel hem de sosyal 
gelişimi için çok önemlidir.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Antrenör Berat Tarman, Konya’da faaliyet gösteren Demir Akademi Spor Kulübü’nün çocukları erken yaşta sporla tanıştırarak hem sağlıklı bireyler yetiştirme-
yi hem de başarılı sporcular kazandırmayı hedeflediğini söyledi. Tarman, basketboldaki başarılarını voleybol branşına da taşımaya hazırlandıklarını belirtti

Demir Akademi’den geleceğe yatırım
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Ekonomik olarak bitkisel hayatta 
olmasa da Ömer Atiker ile yeniden 
küllerinden doğmanın çabasını veri-
yor 103 yıllık Konyaspor…

Konyaspor’umuz da Anka Kuşu 
gibi, kendi Simurglarını arıyor, külle-
rinden yeniden doğup hem ekonomik 
hem de sportif olarak ayağa kalkma-
nın gayretini gösteriyor…

Başkan Ömer Atiker’in attığı doğ-
ru adımlarla, Konyaspor yarınlara 
daha umutlu bakacaktır…

Ömer Atiker’in bu onur ve gurur 
savaşında Konyaspor’dan yana saf 
tutmak, bu şehirde soluyan insanların 
boynunun borcu olmalıdır…

Kısa bir süre önce göreve gelen 
Ömer Atiker ve arkadaşları, transfer 
tahtası başta olmak üzere Kramer ve 
Bazoer’in sorunlarını çözmüşler…

Acil ödenmesi gerekenlerle bir-
likte 3,5 milyon euroluk bir ödeme 
gerçekleştirilmiş…

Yönetimin, Recep Uçar konusun-
da attığı adımı da doğru okuyorum…

Transfer konusunda ise yoğurdu 
üfleyerek yiyorlar, ki doğru da yapı-
yorlar…

Para kazanacakları oyuncuları 

transferler edeceklerini söyledi Ömer 
Atiker…

Şunu söylemeye çalıyor başkan; 
“Konyaspor olarak, oyuncunun geç-
mişine değil, geleceğine yatırım 
yapacağız” diyor…

Benim anladığım kadarıyla, Ömer 
Atiker’in transferde izlediği yol, şehrin 
ve kulübün kendi gerçekleri özelin-
de doğru bir yol ve doğru bir futbol 
aklı…

Doygunluk eşiğine gelmemiş, 
kendi zirvesini daha yakalamamış 
ve Recep Uçar’ın da oyun anlayışına 
entegre olabilecek oyuncular tercih 
edilecek, anladığım kadarıyla…

Bu futbol aklıyla, bir bakıma da 
Konyaspor’da sağlıklı bir gelecek inşa 
edilecek…

Teori olarak yüzde yüz doğru bir 
düşünce…

Umarım pratiği de hayata geçer.
xxx
Ömer Atiker’le yazılmamak kay-

dıyla bazı önemli konuları da görüş-
tük…

Altyapı noktasında da son derece 
duyarlı, dolayısıyla da buradan mutla-
ka iyi oyuncular çıkarmak için, işi ehil 

ellere teslim etmiş…
Bence de doğru ola-

nı yapmış…
Başkan Atiker için 

asıl sorumluluk göreve 
gelmesi değil, asıl so-
rumluluk bundan sonra 
başlıyor…

Hem ekonomik 
hem de sportif başarı 
sürdürebilir olursa eğer, 
gerçek manada anlam 
kazanır…

Beklentiler büyük…
Kurdun dişine kan değdi bir 

kere…
Yani…
Yanisi şu; şehir, taraftar, medya, 

sosyal medya Ömer Atiker’i rahat bı-
rakmayacaktır…

Bunun için de başkan ve ekibi 
sağlam adımlarla ilerlemeliler…

Şunu da mutlaka ıskalamayacak-
tır Ömer Atiker; kamuoyunu vaatlerle 
değil, gerçeklerin ışığında ve tatmin 
edici açıklamalarla bilgilendirecek-

tir…
Ki, bunu da yapması 

gerekir.  
xxx 
VE EKREM COŞ-

KUN
Konuyu biliyorsu-

nuz…
Çünkü yurt çapında 

olay olunca duymayan 
kalmadı!

Dostları üzüldü, 
düşmanları sevindi!

Ekrem Coşkun’un Konkordato 
hikayesi…

Haberi yeni alanlardan değilim…
Yaklaşık bir aydır bildiğim bir me-

sele…
“Mal bulmuş mağribi”gillerden 

değilim yani!
Neyse.
xxx
Anka Kuşu’nun hikayesini bilir 

misiniz? 
Diğer adı ile Zümrüd-ü An-

ka’nın… 

Gözyaşları şifalı olan ve yanarak 
kül olduktan sonra kendi külleri ile 
yeniden doğan o bilge kuşun… 

Uzun yıllar önce okumuştum, 
“Anka kuşu”nun hikayesini… 

An itibarıyla sıkıntılı günler geçi-
ren ve bu sıkıntılı günleri aşabilmek 
için, daha doğrusu kendi adını verdiği 
“Ekrem Coşkun” markasının onuru-
nu kurtarmak için, büyük bir çabanın 
içerisinde Ekrem Coşkun… 

İnsanların kendilerine olan güve-
nini istismar etmemek ve güvenilir 
ürünlerini sunmaya, dolayısıyla da 
halka hizmet etmeye devam edecek-
lerini açıklayan Ekrem Coşkun’un hi-
kayesi de “Anka Kuşu”nun hikayesi 
gibi…

Ekrem Coşkun küllerinden yeni-
den doğacaktır…

Bundan zerre kadar kuşkum 
yok…

Çünkü, daha önce de bu tür ticari 
sıkıntılar yaşadı ve düştüğü yerden 
ayağa kalkmasını bildi…

Anka Kuşunun hikayesini merak 
edenler internetten bulabilirler…

Aslında güzel bir hikâye…
Tam da Ekrem Coşkun’un ben-

zer sıkıntıları daha önce yaşadığı ve 
küllerinden yeniden doğduğu hikaye 
gibi…

Ekrem Coşkun bugün de aynı du-
rumda, ama öyle ya da böyle ayağa 
kalkacak ve küllerinden daha güçlü 
olarak doğacaktır…

Ekonomik kriz aşılır, sorunlar çö-
zülür…

Daha çok çalışılır, mali bir disip-
linle borçlar ödenir…

Şunu söylemeye çalışıyorum; 
Ekrem Coşkun bir şekilde ekonomik 
sorunları çözecektir…

Onun tek korkusu; kendisine ina-
nan, kendisine güvenen, kendisine 
destek veren insanları hayal kırıklığına 
uğratmamak…

İtibar çok önemli…
Özetlersem; Ekrem Coşkun, pa-

rasını pulunu değil, itibarını kaybet-
memenin çabasını veriyor…

İtibar, paradan puldan çok daha 
önemli…

İtibarını kaybedenin başka kaybe-
deceği ne olabilir ki?

Allah ve gerçek dostları Ekrem 
Coşkun’u bu cendereden çıkaracak-
lardır.

ÖMER ATİKER, KONYASPOR VE EKREM COŞKUN

KONYAGİAD'tan Ömer Atiker'e ziyaret 
TÜGİK Konya Girişimci 

İş İnsanları Derneği (TÜGİK-
KONYAGİAD) Yönetim Kurulu, 
TÜMOSAN Konyaspor Baş-
kanlığı'na seçilen Ömer Atiker'e 
hayırlı olsun ziyaretinde bulun-
du. Ziyarette, TÜGİKKONYAGİ-
AD Yönetim Kurulu üyeleri ve 
TÜMOSAN Konyaspor Yöne-
tim Kurulu'na seçilen dernek 
üyeleri de yer aldı. Ziyaret sıra-
sında açıklamalarda bulunan 
TÜGİKKONYAGİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı ve aynı za-
manda TÜMOSAN Konyaspor 
Yönetim Kurulu Üyesi Gül-
vezir Korkmaz, Ömer Atiker'e 
yeni görevinde başarılar diledi. 
Korkmaz, "Yeni dönemin başta 
başkanımız olmak üzere tüm 
yönetim kuruluna ve camiamı-
za hayırlı olmasını diliyorum. 
TÜGİKKONYAGİAD olarak 
Konyaspor'umuzun başarısı 
için her zaman destek olmaya 
devam edeceğiz. Yönetim ku-
rulundaki görevlerimizle birlik-

te, derneğimizin ve şehrimizin 
gücünü Konyaspor'umuzun 
arkasında hissettirmeye gayret 
edeceğiz. El birliğiyle çalışarak 
takımımızı daha da iyi yerlere 
taşıyacağımıza inancımız tam." 
dedi. TÜGİKKONYAGİAD Yö-
netim Kurulu'nun nazik ziyareti 
için teşekkür eden TÜMOSAN 
Konyaspor Başkanı Ömer Ati-
ker ise yaptığı açıklamada, "Bu 
anlamlı ziyaretleri için TÜGİK-
KONYAGİAD Yönetim Kuru-
lu'na ve Başkanımız Gülvezir 
Korkmaz'a şükranlarımı sunu-
yorum. Konyaspor'umuzun 
başarısı için tüm şehrin ve sivil 
toplum kuruluşlarının desteği 
bizim için çok değerli. Yeni dö-
nemde hedeflerimize ulaşmak 
için çok çalışacak ve camiamı-
zın beklentilerini karşılamak adı-
na elimizden gelenin en iyisini 
yapacağız. Birlik ve beraberlik 
içinde daha nice başarılara imza 
atacağımıza inanıyorum." ifade-
lerini kullandı. n SPOR SERVİSİ

Türkiye futbolunun köklü kulüplerin-
den Konyaspor, 103. kuruluş yıl dönü-
münü özel bir kısa filmle taçlandırdı. Ku-
lübün resmi sosyal medya hesaplarında 
yayımlanan film, “1922’de başlayan bü-
yük bir sevda 103 yaşında… Nice yıllara 
Şanlı Anadolu Kartalı! Yaşa Varol Kon-
yaspor!” mesajıyla büyük beğeni topladı.

ÇAMLIBAHÇE’DEN GÜNÜMÜZE 
UZANAN YOL

Film, izleyiciyi Konyaspor’un ilk to-
humlarının atıldığı 1922 yılına götürüyor. 
“Çamlıbahçe’den bir fayton geçiyor... O 
tozlu yolun sonunda Darül Muallimin...” 
sözleriyle başlayan anlatımda, kulübün 
kurucularından Muallim Süreyya Ege’nin 
hayalleri ve o dönemin çocuklarının me-
şin yuvarlağın peşinde koştuğu sahneler 
özenle yansıtıldı. Henüz adı konmamış 
ama büyük bir tutkuyla filizlenen Kon-
yaspor sevdamız, geçmişten günümüze 
uzanan dokunaklı bir hikaye olarak anla-
tıldı.

FİLMDE ADINI ALTIN HARFLERLE 
YAZDIRAN KAHRAMANLAR DA 

ANILDI
Filmde, Konyaspor tarihine adını altın 

harflerle yazdıran kahramanlar da anıldı. 
Genç yaşta aramızdan ayrılan Ahmet 
Çalık’tan, altyapının sembol ismi Tevfik 
Lav’a; tribünlerin unutulmaz lideri Amigo 
Mehmet’ten, 91 numarayı gururla taşı-
yan Muhammed’e kadar birçok önemli 
isim, “Adımız Ahmet, adımız Alperen, 
adımız Mustafa” sözleriyle yad edildi.

AİDİYET DUYGUSU VE DEĞERLE
ÖN PLANDA TUTULDU

Kısa film, “Geçmişimizden aldığımız 
güçle bu kutsal yürüyüşe devam edece-
ğiz. Sevdamız var oldukça, sesimiz hiç 
kısılmayacak. Çünkü biz Konyaspor’uz.” 
ifadeleriyle sona erdi. Kuruluşundan 
bugüne uzanan yüz yılı aşkın serüvende 

sadece başarılar değil, aidiyet duygusu ve 
değerler de ön planda tutuldu.

TARAFTARLARDAN BÜYÜK İLGİ
Yayınlandığı andan itibaren sosyal 

medyada büyük yankı uyandıran film, 
Konyaspor taraftarlarının duygularına 
dokundu. Paylaşıma “Gözlerimiz dol-
du”, “Bu filmde kendimizi bulduk”, “İşte 
gerçek Konyaspor ruhu” gibi yorumlar 
yağdı.

ATİKER’DEN 103. YIL MESAJI
Konyaspor 103. kuruluş yıl dönü-

münü kutluyor. Başkan Ömer Atiker de 
bu özel günde mesaj yayımladı. 22 Ha-
ziran 1922’de kadim şehir Konya'da faa-
liyetlerine başlayan Anadolu Kartalı, 103. 
yılını geride bıraktı.  Görevi Ömer Kork-
maz’dan devralan Başkan Ömer Atiker, 
Konyaspor’un 103. kuruluş yıl dönümü 
kutladı. Konyaspor Başkan Atiker, kulü-
bün resmi internet sitesinden mesajında 
şu ifadelere yer verdi: Anadolu’nun köklü 
çınarı Konyaspor’umuzun 103. kuruluş 
yıl dönümünü bugün büyük bir gurur ve 
coşku ile kutluyoruz. Geride bıraktığımız 
103 yıl sadece bir zaman dilimi değil; 
adanmışlığın üzerine kurulmuş bir hika-
yenin kendisidir. Süreyya Ege ve arka-
daşlarının 22 Haziran 1922'de temellerini 
attığı Konyaspor'umuz, bir futbol kulübü 
olmanın ötesine geçerek, ülkemizin en 
önemli simgelerinden biri haline gelmiş-
tir. Kulübümüz, sahada elde edilen başa-
rıların yanı sıra spor ahlakı, fair-play ruhu 
ve toplumsal değerlere verdiği önem ile 
her zaman örnek bir duruş sergilemiştir. 
Bu uzun ve zorlu yolculukta nice efsanevi 
futbolcular, unutulmaz teknik direktörler 
ve fedakar yöneticiler Konyaspor bayra-
ğını şerefle taşımıştır. Konyaspor'umuz, 
unutulmaz isimlerin göstermiş olduğu 
azim, inanç ve adanmışlık sayesinde Sü-
per Lig'de kalıcı bir yer edinmiş; kazan-

dığı zaferler ile tarihe adını altın harflerle 
yazdırmıştır. Yüzyıllık çınar Konyaspor'u-
muzun bugünlere gelmesine vesile olan 
asıl güç ise her koşul ve şartta desteğini 
esirgemeyen taraftarımızdır. Büyük taraf-
tarımız, şüphesiz en değerli varlığımızdır. 
Unutmayın ki; taraftarımızın sarsılmaz 
sevgisi, bitmeyen aşkı ve sevdası kulübü-
müzü her daim ileriye taşıyacaktır. Şan, 
şeref ve gururla geride bıraktığımız 103 
yıllık serüvenimizde, kurucu başkanımız 
Süreyya Ege başta olmak üzere tüm 
başkanlarımıza, yöneticilerimize, teknik 
direktörlerimize, futbolcularımıza, kulüp 
çalışanlarına ve taraftarlarımıza şükranla-
rımı sunuyorum. Birlikte daha nice zafer-
lere, kupalara ve unutulmaz anılara. Sen 
Çok Yaşa Konyaspor!”

UÇAR’DAN 103.YIL MESAJI
Konyaspor Teknik Direktörü Recep 

Uçar’da Konyaspor’un kuruluşunun 103. 
Yıldönümü ile ilgili instagram hesabından 
paylaşım yaptı. Uçar, “ 103 yıllık şanlı bir 
çınar… Konyaspor’umuzun kuruluş yıl-
dönümünü en içten dileklerimle kutluyo-
rum. Nice başarılara, nice zaferlere.”
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

103 yıllık gurur yolculuğu
Türkiye futbolunun köklü kulüplerinden Konyaspor, 103. kuruluş yıl dönümünü özel bir kısa filmle kutladı. Kulüp Başkanı Ömer 

Atiker ve Teknik Direktör Recep Uçar da yıl dönümü mesajlarıyla kulübün yüz yılı aşan başarılarını ve aidiyetini vurguladı

haber@konyayenigun.com
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Açılış töreninde bizleri yalnız bırakmayan;

TEŞEKKÜR EDERİZ
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Karatay Belediye Bşk. Hasan Kılca,Karatay Belediye Bşk. Hasan Kılca,
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